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                                                             ZÁPISNICA 

                      napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                           dňa 19. 07. 2021 

 

 

Prítomní: Boris Dreisig, JUDr. Bronislava Garajová, Pavel Gavalec, Zdenko Račko, Karol 

Švingál, Mgr. Pavel Jánošík, Bc. Martina Tóčiková, Bc. Ján Skýpala, Ing. Miroslav Macove, 

Ing. Peter Žilák, Mgr. Lenka Sojková 

Neprítomní: Mário Kurák, Ján Kromholc  

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

 

Primátorka mesta privítala poslankyne a poslancov na zasadnutí MsZ a skonštatovala, že 

aktuálne je na zasadnutí prítomných 10 poslancov a preto je uznášaniaschopné. Z dnešného 

rokovania MsZ sa ospravedlnili dvaja poslanci. Pán poslanec Ján Kromholc a pán poslanec 

Mário Kurák. Uznesenia z dnešného MsZ sa budú prijímať elektronickou formou. 

 

 2. Voľba overovateľov zápisnica a návrhovej komisie  

 Overovatelia zápisnice : 1. Karol Švingál 

   2. Pavel Gavalec 

Hlasovanie:  

7- za                                       0 -  proti                                   0 -  zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Boris Dreisig, Pavel Gavalec, Ján Kromholc, Mário Kurák, Bc. Skýpala Ján, Bc. 

Martina Tóčiková 

 

 Voľba návrhovej komisie : predseda -  Ing.  Miroslav Macove 

         členovia:    Mgr. Pavel Jánošík 

              Mgr.  Lenka Sojková 

 

Hlasovanie:  

10 - za                                      0 -  proti                                     0 - zdržal hlasovania  

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Bc. Skýpala Ján 
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Program bol zaslaný poslankyniam a poslancom v elektronickej forme a bol aj zverejnený na 

internetovej stránke www.poltar.sk. Program obsahuje 12 bodov.  

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Návšteva Kultúrneho domu v Poltári 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 3/2021, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školy a školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár v znení 

VZN mesta Poltár č. 6/2019, č. 1/2020 a č.1/2021 

6. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Miestna občianska 

poriadková služba v meste Poltár“ 

7. Zmeny v zložení dozornej rady  BYTHERM, s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár 

8. Rozpočtové opatrenia  

9. Súhlas so spolufinancovaním projektu „ Pešia zóna Poltár“  

10. Interpelácie  poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

Pani primátorka: má ešte niekto na doplnenie do programu? 

Pán poslanec Ing. Macove: chcel by som doplniť bod - Zvýšenie bezpečnosti miestnych 

komunikácií pre chodcov a cyklistov na Ul. fučíkovej, Ul. sklárskej,  13. januára, 9. mája a Ul. 

železničnej. Navrhujem ho zaradiť pred interpelácie poslancov, čiže ako bod č. 10.  

 

Pán poslanec Jánošík: ja tiež navrhujem doplnenie programu zasadnutia MsZ o bod pod č. 11, 

čiže bude po bode pána Ing.  Miroslava Macove pod názvom  

Podanie informácie: a)   analýza obsahu 1100 l kontajnera  

         b)  informácia o návšteve firmy Hater Handlová s. r. o.  

Návrh predkladám ja, informáciu podá Ing. Matej Kudlák, referent životného prostredia.  

Pani primátorka: má niekto niečo ešte na doplnenie? 

http://www.poltar.sk/
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     Keďže nemal nikto nič na doplnenie, pani primátorka dala hlasovať. Najprv za pôvodný 

program a potom individuálne za jednotlivé doplnené body. 

Hlasovanie za pôvodný program:  

Hlasovanie: 

9 - za                                        0 - proti                                    1 - zdržal sa hlasovania 

              Mgr. Pavel Jánošík 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala 

 

Hlasovanie o doplnení bodu č. 10 -  Ing. Macove: 

Hlasovanie: 

10 - za                                      0 - proti                                 0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala 

 

Hlasovanie o doplnení bodu č. 11 -  Mgr. Jánošíka: 

Hlasovanie: 

10 - za                                     0 - proti                                     0 -zdržal sa hlasovania           

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala 

 

4.  Návšteva kultúrneho domu 

Pani primátorka: chceli by sme KD ako zrekonštruovanú stavbu mesta ukázať poslancom 

MsZ, ale ešte predtým, ako by sme išli do kultúrneho domu, by sme chceli odprezentovať 

poslancom krátku powerpointovú prezentáciu, ktorá sa týka návrhu interiéru a exteriéru 

kultúrneho domu, ktorú pripravila Ing. arch. Petra Garajová. Čo sa týka stavebných úprav, to 

mal na starosti Ing. Cifranič. Ing. arch. Petra Garajová pripravila štúdiu, ktorá sa týkala interiéru 

kultúrneho domu.  

Nasledovala krátka powerpointová prezentáciu, ktorú odprezentovala pani primátorka. Okrem 

toho pani primátorka poslancom priblížila ešte jednu prezentáciu, ktorá sa týkala úpravy 

exteriéru kultúrneho domu, a to priestoru, ktorý sa nachádza pri pamätníku padlých na Námestí 

osloboditeľov v Poltári.  Táto prezentácia sa týkala revitalizácie Námestia osloboditeľov v 

meste Poltár a autorkou tejto štúdie je tiež Ing. arch. Petra Garajová.  Dotáciu z Ministerstva 

obrany  v objeme 6.000,- EUR získalo OZ Opona, ktoré  sa podujalo na to, že spolu s mestom 

zrekonštruuje toto námestie. Mesto zo svojho rozpočtu vyčlenilo na tento projekt ešte 12.000,- 

EUR.  Cieľom návrhu rekonštrukcie Námestia osloboditeľov je  priblížiť dejiny Slovenského 
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národného povstania a oslobodzovania mesta Poltár. To, čo bude kľúčové v rámci tohto 

projektu je chodník povstalcov, ktorý  bude viesť od kultúrneho domu až k pamätníku padlých 

v prvej a druhej svetovej vojne.  

Po skončení prezentácie sa  pani primátorka opýtala  poslankýň  a poslancov,  či chcú ísť 

navštíviť kultúrny dom hneď. Poslanec Ing. Žilák navrhol,  aby tak urobili až po skončení 

zasadnutia MsZ. Prítomní poslanci súhlasili, že kultúrny dom navštívia až  po skončení 

zasadnutia MsZ  a ďalej pokračovali v rokovaní MsZ.  

 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 3/2001, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školy a školského zariadenia zriadených na území mesta Poltár v znení VZN 

mesta Poltár č. 6/ 2019,  1/2020 a 1/2021.   

Pani primátorka: v rámci tohto predloženého materiálu sme schvaľovali na predchádzajúcom 

zasadnutí MsZ rozpočtové opatrenia v ktorých sme navyšovali finančné prostriedky pre 

základnú umeleckú školu. Navyšovanie týchto finančných prostriedkov by sa  malo premietnuť 

v sume, ktorú dávame na žiaka, tzn. že táto suma na žiaka, či už v skupinovej forme výučby 

alebo v individuálnej forme výučby by mala byť navýšená.  Celková suma, ktorá sa rozpočítala 

pre deti, ktoré navštevujú základnú umeleckú školu bolo viac ako 17.000,- EUR. Mestská rada, 

školská alebo ekonomická komisia odporúčala toto všeobecne záväzné nariadenie schváliť. Iste 

nás budú páni predsedovia ešte o tom detailnejšie informovať. Pre porovnanie ešte uvediem, že 

v predchádzajúcom všeobecne záväznom nariadení pre žiaka v základnej umeleckej škole v 

individuálnej forme vzdelávania sa suma mení zo sumy 1 345,-  EUR na sumu 1 436,- EUR. A 

pokiaľ hovoríme o deťoch alebo žiakoch, ktoré navštevujú skupinovú formu vzdelávania, tak 

tam sa rovnako táto suma navýšila,  a to zo sumy 440,- EUR na sumu 450,-  EUR.  

Poslanec Ing. Žilák: prešlo to ekonomickou komisiou, peniaze si vybojovali vlastnou  

šikovnosťou sami.  Je to malé zvýšenie. Ekonomická komisia jednohlasne súhlasí s daným 

návrhom VZN.  

Poslanec pán Švingál: prešlo to školskou komisiou, odporúčame to schváliť.  

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

UZNESENIE č. 96/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 3/2021, ktorým sa mení Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 

na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka školy a školského zariadenia, 

zriadených na území mesta Poltár v znení VZN mesta Poltár č. 6/2019, č. 1/2020 a č.1/2021 
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Hlasovanie: 

11 - za           0 – proti             0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

6. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu " Miestna občianska 

poriadková služba v meste Poltár " 

 

Pani primátorka: materiál predkladáme na základe vyhlásenej výzvy Operačného programu 

ľudské zdroje.  Ide  o nenávratný finančný príspevok, ktorý môžeme využiť na zriadenie 

miestnej občianskej poriadkovej služby, ktorú sme tu mali po dva minulé roky aj zrealizovaný 

tento projekt. Mesto aj teraz plánuje požiadať o tento projekt,  o nenávratný finančný príspevok.  

Cieľom tohto projektu je ďalšie pokračovanie miestnej občianskej poriadkovej služby. V 

prípade, že nám tento projekt bude schválený je potrebné spolufinancovanie v objeme 5 %.  K 

predloženiu tohto projektu je potrebné uznesenie MsZ. Aj toto bolo dôvodom, prečo sa MsZ 

zišlo práve v tomto mesiaci. Aktuálne sme mali zamestnaných v rámci MOPS štyroch 

pracovníkov. Oni zostali zamestnancami mesta s tým, že ak nám tento projekt prejde, tak ich 

mzdy nám budú preplatené.  Nový projekt, by sa zase týkal štyroch pracovníkov na obdobie 

pätnástich mesiacov. Za 2 roky sme  získali v rámci tohto projektu 50.000 EUR na mzdy 

zamestnancov a mesto ich dofinancovalo sumou cca 10.000 EUR. 

 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 97/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

1. vypracovanie ŽoNFP s názvom „Miestna občianska poriadková služba v meste    

Poltár“ v rámci výzvy s kódom OPLZ-PO8-2021-1 

2. predloženie ŽoNFP na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným   

programom rozvoja obce 

3. zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu, t. j. min. 5% z celkových  

oprávnených výdavkov  

 

Hlasovanie: 

11 - za    0 – proti   0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 
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7.  Zmeny v zložení dozornej rady Bytherm s. r. o. Mestský bytový podnik Poltár 

Pani primátorka: materiál predkladáme na dnešné MsZ na základe uznesenia z minulého MsZ 

kde sa  poslanci a poslankyne rozhodli tento materiál predložiť na dnešné MsZ. Materiál sa tiež 

predkladá na základe doručenia oznámení o odstúpení z členstva z dozornej rady spoločnosti 

Bytherm s. r. o., Mestský bytový podnik nakoľko členov dozornej rady obchodnej spoločnosti 

volí, odvoláva Valné zhromaždenie spoločnosti na základe rozhodnutia MsZ v Poltári. Dňa 7. 

6. 2021 bolo Ing. Miroslavom Macove doručené oznámenie o odstúpení z členstva z dozornej 

rady  Bytherm s. r. o.  Mestský bytový podnik Poltár a dňa 12.7. 2021 bolo doručené oznámenie 

o odstúpení z členstva dozornej rady Bytherm s. r. o.  Mestský bytový podnik Poltár aj od pána 

poslanca Mgr.  Pavla Jánošíka a to dňom 18. júla tohto roku. Na základe týchto oznámení 

navrhujeme vziať na vedomie vzdanie sa funkcie oboch členov dozornej rady a následne 

schváliť odvolanie poslancov  Ing. Miroslava Macove a Mgr. Pavla Jánošíka z Dozornej rady 

spoločnosti Bytherm s. r. o.,  Mestský bytový podnik Poltár. Na základe návrhov MsR v Poltári 

navrhujeme schváliť do funkcie členov Dozornej rady spoločnosti Bytherm s. r. o., Mestský 

bytový podnik Poltár pána Karola Švingála a pána Mária Kuráka. 

Pán poslanec Gavalec: podľa môjho názoru by mali byť  z činžáku ľudia,  a nie čo nebývajú 

v činžiaku v dozorných radách, lebo tí najlepšie rozumejú, že čo tam treba alebo nie. 

Pani primátorka: koho si myslel z toho činžiaku, ktoré meno poslanca? 

Pán poslanec Gavalec:  mali by byť z činžiakov, čo bývajú ľudia.  Nie z vonka z rodinných 

domov. 

Pani primátorka: v činžiaku býva pán poslanec Ing. Macove a ten sa  vzdal členstva a Paľko.  

On sa tiež vzdal členstva, takže koho si myslel, že by sme mali nominovať.  

Pán poslanec Gavalec: to je jedno,  malo by to  byť z odborníkov.  Takí, čo bývajú v činžáku. 

Buď, čo sú domovníci,  z tých ľudí. 

Pani primátorka: my  predkladáme tento materiál na základe toho, že ak máte iné nominácie 

a viete o ľuďoch, ktorí bývajú na sídlisku a mohli by pôsobiť v dozornej rade.  Teraz je na to 

priestor, môžete povedať to meno a bude na poslancoch MsZ ako sa k tomu postavia. Toto je 

návrh, ktorý vyšiel z mestskej rady a to sú tiež Vaši kolegovia.  

Poslanec Ing. Macove: pán Kurák sa vzdal nominácie do Dozornej rady Bythermu a navrhol 

pána Zdenka Račka. Na minulom MsZ som ja navrhoval tiež Zdenka Račka, prečo rovno on 

tam nebol nanominovaný. 

Pani primátorka: lebo na MsZ dáva uznesenie mestská rada. 

Poslanec Ing. Macove: na základe čoho mestská rada vybrala? 

Pani primátorka: mestská rada je poradným orgánom MsZ podľa Zákona o obecnom zriadení. 

Poslanec Ing. Macove: na základe čoho vybrala Mária Kuráka, keď ja som navrhoval Zdenka 

Račka? 
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Pani primátorka: toto je otázka na členov mestskej rady. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: navrhli sme p. Kuráka, je aktívny. Neviem, či Zdenko na to bude 

mať čas. 

Poslanec Ing. Macove: opakujem, že som na MsZ  navrhol Zdenka. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ja som to prepočula.  

Poslanec Mgr. Jánošík: hovorili sme  o konflikte záujmov, ale to nie taký konflikt záujmov 

ako na Úrade vlády. Valné zhromaždenie zodpovedá za všetko, a to je primátor mesta.  Dozorná 

rada je kontrolný orgán, ale aj na základe ich výsledkov, samozrejme musí byť o tom 

informovaný primátor mesta ako Valné zhromaždenie, ktorý o všetkom rozhoduje.  Ja som sa 

vzdal kvôli tomu vieme o, čo ide s tým, že miesto mňa padol návrh na mestskej rade od pani 

poslankyne Tóčikovej pán Mário Kurák. Ja som sa tiež s tým stotožnil.  Vieme, že miesto teba 

pán kolega bol navrhnutý poslanec Macove už minulé zastupiteľstvo.  Takže o tom sme potom 

zahlasovali a mestská rada to doporučila. Neviem, či je nejaké vzdanie sa tu Mária Kuráka 

písomným listom. 

Pán poslanec Račko: poslal to e-mailom. 

Poslanec Mgr. Jánošík: neviem ako sa  rozhodol, aby sme to nemuseli riešiť znova o mesiac. 

Poslanci majú prístup ku všetkým možným materiálom,  môžu si vyžiadať akékoľvek materiály 

v rámci mesta, v rámci svojich eseročiek atď, čiže  tieto materiály by mali byť sprístupnené. 

Poslanec Ing. Macove: necháme tam Mária alebo tam dáme Zdenka? Mário to odmietol 

elektronicky, e-mailom. 

Poslanec Ing. Žilák: ja som s ním rozprával, že nikto ho neoslovil za toto, lebo on by to ani 

nezobral, tú funkciu aj vzhľadom na to, že on je vyťažený, že veľakrát aj na zastupiteľstvo 

nepríde. Tam sa nedá u požiarnikov, len tak si to vymieňať. Takže on ani nevedel o ničom, a aj 

to odmietol.  

Poslanec Mgr. Jánošík: Dozorná  rada zasadla vlani možno jeden krát a predvlani jeden krát. 

Poslanec Ing. Žilák: ale, keď raz nechce. Keď je taká žiadosť, tak nemôžeme ísť proti jeho 

názoru. 

Poslanec Mgr. Jánošík: v mestskej rade padol návrh, my sme sa stotožnili. Ja som mal byť ten 

prvý, že Mário prosím ťa, oznamujem Ti, že miesto mňa chceš byť alebo nechceš byť  v 

Dozornej rade, no a teraz som mal vynášať, že sme ho navrhli a že ho pravdepodobne dáme aj 

na schvaľovanie v mestskom zastupiteľstve.  Neviem, kedy bol informovaný o tom, ale ja si 

myslím, že ak má na to 24 hodín, si to rozmyslieť.  To je všetko. 

Pani primátorka: my  zverejňujeme 5 dní pred zasadnutím MsZ materiály, čiže predpokladám, 

že pán poslanec sa vtedy dozvedel o tom, že je nominovaný. Ja som tie nominácie nechala na 

mestskú radu, čiže vybrali sa títo dvaja poslanci. Ak som dobre rozumela, je tu jeden návrh, 

ktorý sa  týka toho, že Mária Kuráka, ktorý napísal písomne, že nesúhlasí  s jeho nomináciou 
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za člena Dozornej rady Bythermu, a že navrhuje Zdenka Račka.  Napísal to dnes. Takže  

navrhujem,  aby sme hlasovali o pôvodnom návrhu, aby sme hlasovali najprv o Karolovi 

Švingálovi, a potom o návrhu pána poslanca Macove o Zdenkovi Račkovi. Môže to byť na 2 

krát hlasovanie? 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 98/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. BERIE NA VEDOMIE 

 

a) vzdanie sa Ing. Miroslava Macove  funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. 

o., Mestský bytový podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár 

 

b) vzdanie sa Mgr. Pavla Jánošíka funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. o., 

Mestský bytový podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár od 18.07.2021 

 

Hlasovanie:  

 

11– za     0 – proti   0- zdržal sa  

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

II. SCHVAĽUJE 

 

a) odvolanie  Ing. Miroslava Macove z funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. o., 

Mestský bytový podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár 

b) odvolanie  Mgr. Pavla Jánošíka z funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. o., 

Mestský bytový podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár od 18.07.2021 

 

Hlasovanie:  

 

11– za     0 – proti   0- zdržal sa  

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

c)  Karola Švingála do funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. o., Mestský 

bytový podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár 

Hlasovanie:  

 

10 – za     0 – proti   0- zdržal sa  

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Karol Švingál 
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     d)  Zdenka Račka do funkcie člena dozornej rady BYTHERM, s. r. o., Mestský bytový 

podnik Poltár,  Sklárska 593/43, 987 01 Poltár 

 

Hlasovanie:  

 

9 – za          0 – proti                    2 - zdržal sa  

              Mgr. Pavel Jánošík 

              Zdenko Račko 

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

8. Rozpočtové opatrenia 

Pani primátorka: k dispozícii máte dve rozpočtové opatrenia, ktorými sa  upravuje rozpočet 

mesta na rok 2021. Tieto rozpočtové opatrenia sa odvíjajú od schváleného dodatku, ktorý sme 

schválili na predchádzajúcom mestskom zastupiteľstve pre firmu DAG. Presúvajú sa kapitálové 

výdavky a presúvajú sa aj bežné výdavky. Všetky tieto výdavky sa presúvajú na dofinancovanie 

Kultúrneho domu v Poltári. Čo sa týka kapitálových výdavkov, to je  to prvé uznesenie MsZ, 

tam sa presúvajú finančné prostriedky v celkovej sume 401.000 EUR na rekonštrukciu 

kultúrneho domu. V druhom rozpočtovom opatrení sa presúvajú finančné prostriedky v sume 

50.000 EUR. Jedná sa o bežné výdavky, ktoré budú určené na interiér na zariadenie kultúrneho 

domu. Ide o to, že už v prvom rozdelení úveru, ktorý si zobralo MsZ na základnú sumu 600.000 

EUR a 400 000,-  EUR na úpravu miestnych komunikácií, došlo k tomu, že toto rozvrhnutie 

bolo také, že neboli tam zahrnuté neoprávnené výdavky na rekonštrukciu kultúrneho domu.  

Takže týmito rozpočtovými opatreniami upravujeme rozpočet mesta tak, aby sme mali dostatok 

finančných prostriedkov na financovanie spoločnosti DAG, ktorá zrealizovala stavbu 

kultúrneho domu a tiež, aby nám prešli podklady, ktoré sme zaslali SIEA,  a aby sme  mohli 

DAG vyplatiť, pretože tieto finančné prostriedky prichádzajú na účet mesta Poltár. 

Poslanec Ing. Žilák: dá sa povedať, že toto je hádam najvážnejšie rozpočtové opatrenie, ktoré 

sa mi dostalo zatiaľ do rúk za celú túto moju poslaneckú činnosť. Nestihlo sa bohužiaľ 

prejednať na ekonomickej komisii nebolo v čase ešte termínu táto vec k použitiu. Tak je to tak 

600 000,- Eur na 400 000,- Eur sme to rozvrhli. Koniec koncov to skončí 1 000 000,- Eur na 

0,- Eur,  pretože s dovybavením kultúrneho domu nám z úveru neostane nič. Minulý mesiac 

sme sa tešili, že máme rezervu v rezervnom fonde.  Už ju nemáme, chceli sme robiť chodníky. 

Veľmi zle bude podľa mňa rezonovať u občanov - 200 000,- Eur za chodníky.  Ešte viac sa 

bojím položky 55 000,- Eur kanalizácie, časť Podhorská. Hlasovali sme vtedy, všetci sme vedeli 

do čoho ideme, ale absolútne som nepredpokladal, že sa dovalíme do čísla k miliónu, lebo 

povedzme si pravdu, s dovybavením to bude 1 000 000,- Eur. Nenájdeme tam ani jedno euro 

navyše, ktoré by ostalo. Teraz tie projekty, ono sú to krásne veci, architektonické, ale všetko je 

teraz drahé. Takže, keď som to teraz videl, tak som sa len upevnil v tom, že jednoducho je to 

strašná suma. Viete, ťažko sa berie z výdavkových častí, cesta doprava, bežné výdavky na 

miestne komunikácie, bežné výdavky na Polikliniku.  Mám dojem, že nás čaká veľmi ťažké 
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obdobie do ďalšieho prežívania v ďalšom roku, pretože toto nás bude dobre tlačiť finančne k 

stene.  

Pani primátorka: my sme presúvali tú sumu 34.000,- EUR z rezervného fondu. Je to  tá suma, 

ktorá zostala neprerozdelená v rámci rezervného fondu a presúvali sme sumu z úveru v objeme 

200 000,- EUR tak, aby tam ešte 200 000,-  EUR zostalo.  Pripravili sme medzitým projekt na 

rekonštrukciu chodníkov na Ul. fučíkovej a na Ul. sklárskej.  Predbežný rozpočet na 

rekonštrukciu chodníkov je 180.000 EUR, čiže túto rekonštrukciu by sme chceli začať aj 

uskutočniť pre ľudí žijúcich na sídlisku  ešte v tomto roku.  Presunuli sme na kultúrny dom aj 

sumu 16.000 EUR,  túto sumu sme presunuli z revitalizácie vnútrobloku. Urobili sme tak preto, 

lebo predpokladáme, že táto stavba sa nebude realizovať v tomto roku, no a potom sme 

presunuli spoluúčasť projektu "Pešia zóna". Tento projekt budeme mať ešte v rokovaní MsZ, 

ale aj v prípade schválenia Ministerstvom vnútra SR predpokladáme, že tento projekt sa nebude 

realizovať v tomto roku, potom sme presunuli 10 000,-  EUR z rekonštrukcie a  modernizácie 

hracích plôch a presunuli sme z kanalizácie na Podhorskej, ale aj poviem prečo, pretože 

kanalizácia na Ul. podhorskej stojí preto, že dvaja vlastníci pozemkov nepodpísali súhlas. My, 

hoci sme ponížili tento rozpočet o 55.000,- EUR, nechali sme rozpočet na Podhorskú ulicu v 

objeme viac ako 75.000,- EUR v prípade, že by sme došli k nejakej zhode s dvoma vlastníkmi 

pozemkov na ulici Podhorskej.  V tomto prípade to nie je, že mesto by nejakým spôsobom 

nechcelo napredovať, je to  v tomto prípade už v administratíve, je to problém v dohode, o 

ktorom vie MsZ, pretože vy ste dávali návrh jednému z vlastníkov pozemkov, s ktorým 

nesúhlasil. Potom sa ponížila suma na nákup pozemkov v objeme 20.000,- EUR a ponížila sa 

rekonštrukcia a modernizácia mostu Zelené o 50.000,- EUR s tým, že my sme opäť nechali 

finančné prostriedky aj na rekonštrukciu tohto mosta v objeme viac ako 87.000,- EUR.  Takto 

sme sa dopracovali k tej sume 400 000,- EUR, ktorá bude slúžiť na dofinancovanie 

kapitálových výdavkov súvisiacich s kultúrnym domom. Čo sa týka 50.000,- EUR na bežné 

výdavky v kultúrnom dome, my sme už presúvali finančné prostriedky z miezd a odvodov MsÚ 

v Poltári v sume viac ako 8.000 EUR, presúvali sme finančné prostriedky, ktoré sme ušetrili na 

kúrení v rámci knižnice v Slanej Lehote. Presúvali sme finančné prostriedky, ktoré sme ušetrili 

v minulom roku v rámci Polikliniky, čiže snažili sme sa presúvať finančné prostriedky tak, aby 

mesto v dobrej finančnej kondícii mohlo ísť aj naďalej, aby sme mohli realizovať tieto projekty. 

Treba povedať, že stavebné materiály zdraželi,  v súčasnej dobe je to veľmi drahé, čiže keby 

sme mali kultúrny dom zrekonštruovať ešte raz, tak zrejme tá investícia by bola možno raz taká, 

ako bola dnes.  Táto investícia bola najväčšou investíciou nášho mesta a verím, že tak ako viac 

ako 50 rokov sa neinvestovalo do kultúrneho domu, keď bude kultúrny dom takto 

zrekonštruovaný ako to vy uvidíte, a ako to uvidí aj verejnosť, že ďalších 50 rokov naši 

nasledovníci nebudú musieť investovať do priestorov kultúrneho domu. 

Poslanec Ing. Žilák:  tie kapitálové môžu byť použité aj na dovybavenie kultúrneho domu, tak 

som videl v tej poslednej vete, ktorú som si všimol po interpelácii JUDr. Garajovej. Ja 

nehovorím, že nie, ale niektoré tie položky sú nám potrebné dennodenne,  nejaká úprava ciest 

a úprava trebárs Polikliniky. Z tade brať, to je dosť rizikový faktor, keď vieme, že niečo sa 

môže stať a stáva sa to dosť často. Tečieme, zatekáme, keď nebudeme mať fondy. Či je to 

jednoducho aj dobre úplne z tých správnych miest zobraté na to, aj keď k navýšeniu došlo 
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vynikajúco. Ja by som potom rád videl kompletnú tú ekonomickú časť toho kultúrneho domu, 

keď budú položky po položke,  taký zoznam, že, kde sme to, lebo dodatkami 2 a 3, stále to 

stúpa sa už aj stráca, že kde presne sme, lebo ak to dakto máte pod kontrolou, tak ste super 

ekonómovia.  

Pani primátorka: pozrieť sa do ekonomiky kultúrneho domu, môže ktorýkoľvek poslanec. My 

nič netajíme a mohli ste to robiť aj doteraz, budete to môcť robiť aj potom. Čo sa týka tých 

kapitálových výdavkov,  ak do kultúrneho domu kúpime niečo do 1 700,- Eur, jedná sa o bežný 

výdavok.  Ak nad 1 700,- Eur, je to kapitálový výdavok, preto je to takto rozdelené.  Nevieme 

to dať do jedného, pretože sa jedná o rôzne výdavky, o bežné a aj o kapitálové.  Čo sa týka 

kultúrneho domu, všetky faktúry sú zverejnené, môžete kedykoľvek prísť a môžeme to dať 

tabuľky tak, aby to mali poslanci k dispozícii.  V tom nevidím žiaden problém.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: čo sa týka tabuľky, podľa mňa tú tabuľku ohľadne tých 

výdajov  má v hlave Ing. Cifranič. Koľko teda  bude stáť kultúrny dom mesto Poltar, čo sa týka 

neoprávnených výdavkov a výdavkov prác naviac? 

Ing. Cifranič Martin:  860 000,- Eur,  keď počítame výdavky, ktoré sú do technického rámu. 

Nepočítam do toho to vybavenie, stoličky, stoly. Tá stavba ako taká so všetkými tými 

príplatkami, ktoré sme dali aj DAG-u, aj ktoré dávame iným firmám, ktoré proste sa tam ešte 

dodatočne nejak montujú. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: čiže 860 000,- Eur. Tých 860 000,- Eur budeme musieť 

zaplatiť, či chceme alebo nie.  

Poslanec Ing. Macove: ja by som sa vyjadril k tej kanalizácii k tým dvom občanom, ktorí 

odmietajú odpredať tie pozemky alebo dať do užívania. Dnes mi akurát jeden pán volal, uistil 

ma, že poskytne maximálnu súčinnosť. Tú čaká aj od mesta, nebudem viacej rozoberať iba, 

dostal som takúto informáciu chcem ju podať aj ďalej. Mňa tiež dosť sklamalo týchto 20 000,- 

Eur-  nákup pozemkov Skalica - cintorín. Situácia v meste Poltár je s bývaním  katastrofálna. 

Mnohí mladí ľudia, aj starší nám odchádzajú buď do okolitých obcí alebo do miest kde si už 

stavajú nové domy alebo rekonštruujú staré alebo idú do bytov atď. a toto bola veľmi dobrá 

myšlienka, aby sa nám podarilo udržať  mladých ľudí v meste, lebo pokiaľ sa to nepodarí tak 

mesto upadá a zaniká v podstate svojím spôsobom. 

Pani primátorka: určite by sme tu chceli udržať mladých ľudí len my si musíme stanoviť 

priority. Ja som aj preto prišla na MsZ  s projektom kultúrneho domu, aby sme sa my spoločne 

rozhodli, čo bude prioritou MsZ v tomto roku.  Keď si povieme, že to bude Skalica, tak to bude 

Skalica, ale teraz hovoríme o kultúrnom dome.  Bolo to tak závažné rozhodnutie, že som ho 

priniesla pred Vás a Vy ste povedali, že do rekonštrukcie kultúrneho domu idete.  Mohli ste 

kedykoľvek vstúpiť do kultúrneho domu,  pozrieť na túto rekonštrukciu, všetko bolo 

jednoducho otvorené pre Vás, aby ste tieto informácie mali. My sme nepresunuli všetky 

finančné prostriedky, ktoré sa týkajú Skalice a nákupu pozemkov,  finančné prostriedky tam sú. 

Ak ktokoľvek by mal záujem o to, že chce predať mestu svoje pozemky na Skalici, tak mesto 

ešte stále je pripravené tieto pozemky po schválení MsZ kúpiť, avšak žiaľ, my máme problém, 

čo sa týka odkupovania pozemkov na Skalici, pretože zatiaľ tých, ktorí chcú predať pozemky 
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na Skalici, nemáme.  Ja sa s tým stotožňujem, že bolo by dobré vyčleniť pozemky aj pre mladé 

rodiny a naozaj aj týmto sa budeme musieť veľmi vážne do budúcna zaoberať. 

Poslanec Mgr. Jánošík: som veľmi nespokojný, pretože jednak nemáme prehľad. Neviem, akí 

odborníci by tam museli byť, aby to ustrážili doslova, že tie ceny, aby si ústrážili, aby to bolo 

tak, ako má byť alebo doslova by sa tam cena nenavýšila. Vrátim sa k tomu, že v roku 2017 tie 

ceny, keď to bolo naceňované projektované a 2020 a 2021to je zas iné.  To som aj ja prekvapený 

a budem prekvapený, hoci tomu nerozumiem, ale pohľad je jasný na to, že naozaj dá sa to 

takýmto spôsobom robiť a robí sa to takto.  Dúfam, že je to všetko ok, že keď mesto zaplatí túto 

sumu, takže nemusíme banovať, pretože kultúrny dom bude nový, čo sme chceli. 

Pani primátorka: iba doplním pre pána poslanca Macove,  20.000,-  EUR zostalo ešte na 

nákup pozemkov zo strany mesta do konca roka na Skalici. 

Poslanec pán Račko: škoda, že takéto vážne rozpočtové opatrenie neprešlo ekonomickou 

komisiou.  

Pani primátorka: vysvetlím, ako k tomu došlo.  V rozpočte tak, ako bolo rozhodnuté na MsZ 

bola suma rozdelená na dve časti na 600.000,-  EUR a na 400.000,- EUR. Nám prišli ďalšie 

faktúry z DAG-u, ktoré sme mali uhradiť , a tá suma 600.000,- EUR už na to nepostačovala. 

Následne ten týždeň mala dovolenku vedúcu ekonomického oddelenia, ktorá je súčasne aj 

zapisovateľkou ekonomickej komisie, preto ja som kontaktovala pána predsedu ekonomickej 

komisie s tým, aby zvolal komisiu.  Vzhľadom k tomu, aká bola situácia, prázdniny, povedal, 

že  komisia by sa nezišla, preto sme sa dohodli s pánom predsedom ekonomickej komisie, že 

mu podklady pošlem, aby si ich mohol naštudovať, a tak sa aj stalo. Problém je v tom, že nebolo 

dostatok finančných prostriedkov, už z tých 600 000,- Eur sme nemohli ďalej čerpať. Ja si 

nemôžem dovoliť posielať a zaplatiť faktúru, ktorá nám príde zo spoločnosti DAG bez toho, 

aby to prešlo MsZ, resp. ju uhradiť. Veď by sa mohlo stať, že by ste potom povedali, prečo som 

prekročila svoju kompetenciu. Ja to robiť nechcem, ani to robiť nebudem a vždy, keď sa 

rozprávame, tak sa rozprávame otvorene a ja Vám vždy poviem pravdu.  Takže aj toto bola 

pravda, prečo to neprerokovala ekonomická komisia.  

Poslanec Bc. Skýpala: čo sa týka Skalice, situácia s pozemkami a celkovo s týmto bývaním v 

Poltári je zlá.  Nie je tu nič a ako tak pozerám ani sa neplánuje, nič sa v tomto smere nerobí, 

pretože mali sme sedenie nedávno s pánom Vrbanom kde vieme, že je nejaký investor, ktorý 

má záujem tam vybudovať nákupné centrum, kde sa aj vytvoria nejaké pracovné miesta, ktorý 

chcel v súčinnosti s mestom, resp. aj on chcel možno od mesta takú pomocnú ruku, že by tam 

nejaké pozemky chcel zameniť s tým, že by sme mohli za tým nákupným centrom, hneď pri 

škole spraviť buď stavebné pozemky alebo pozemky pre možno dve bytovky, lebo sme tam 

limitovaní tými  sieťami. No a teraz berieme 20 000,- Eur. Čo je teraz nastavené 3 eurá za 

štvorec na Skalici nám nevyjde ani jeden pozemok vykúpiť, čiže tam sa veľmi nepohneme, či 

tam ostane 0 alebo 20 000,_ Eur. Nejdem riešiť to, že aká tá suma vyšla za kultúrny dom, lebo 

to sme vedeli na začiatku, že sa to určite predraží s tým, že ešte teraz posledné mesiace išli hore 

materiály, čiže s tým nespravíme nič. Pravdepodobne budeme musieť schváliť aj tie peniaze, 

čo sú na to, ale tomuto sa nevyhneme. Mne sa nepáči to, že skadiaľ sa berú finančné prostriedky,  

napr. most Zelené, nechávame tam 87 000,- Eur,  to je podľa mňa stavba, ktorú 87 000,- Eur 
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nezachráni, lebo sami sme teraz videli, čo sa stalo, keď sme do toho dali tie naprojektované,  

celková investícia 350 000,- alebo 400 000,- Eur,  čo bolo na kompletnú rekonštrukciu. Dali 

sme tam 50 000,- Eur.  Vidíme, že čo z toho vznikne. Ľudia pozerajú, klenba hrozná. Nejako  

sa to pokúšalo opraviť, je to niečo lepšie, ale nie je to výhra.  Ak tento most dokončíme len za 

značnej podpory štátu, teda len za podpory nejakého projektu atď.  Tam by som skôr videl len 

nejakú spoluúčasť mesta, pretože zase tam dať  87 000,- Eur, ktoré s tým mostom nič zázračne 

nespravia.  Vidíme, že  čo spravil 50 000,- Eur a to isté spraví ďalších 80 000,- Eur. Nemá to 

pre mňa význam, čiže ja by som už, keď berieme z mosta 50 000, tak ja navrhujem celú tú sumu 

presunúť, lebo nie, že či máme nejaký projekt podaný, resp, či je v pláne niečo, ale, tak tam by 

sme spolufinancovali a tam väčšinou spoluúčasť býva menšia. Môj návrh je  presunúť z toho 

mostu celé financie. 10 %, čo sme prerozdelili rezervný fond.  Neviem, či tie projekty, na ktoré 

sme schválili prerozdelenie rezervného fondu sú alebo či bežia, či už sa tie peniaze míňajú, ale 

ak nie tak navrhujem z každého 10 %  rezervy zobrať, čiže tam máme ďalších 50 000.- Eur,  

pretože brať z tých rekonštrukčných, čo boli na chodníky, to sme si vypočuli. Bol to môj návrh, 

aby sme navýšili úver a teraz, že  200 000,- Eur dáme na kultúrny.  Treba dať na kultúrny dom,  

len nesúhlasím s tým, aby sme to brali z tých chodníkov. Viem v akom stave sú  chodníky, treba 

to porobiť.  Už veľké haló bolo, že sa berie miliónový úver.  Zalepili sme im oči, že áno, ideme 

vám porobiť chodníky komplet na sídlisku atď,. Neviem, v akom profile sú tie chodníky, či sa 

ráta aj s tými menšími, či sa idú robiť len tie hlavné. Môj návrh je taký, že aj na  Skalici by som 

financie nechal, aby sme tu vybudovali. Nemusia tam byť stavebné pozemky na domy, ale tak 

nech je  tam aspoň bytovka, lebo my nemáme nič.  A to ako Miro povedal, mladí odchádzajú 

preč, ostali nám možno dvaja ľudia, čo tu postavili niekde v cvikoch domy, ale to je katastrofa.  

Môj návrh je taký, že ak je to ešte možné 10 % z  finančných prostriedkov, čo boli prerozdelené 

z rezervného fondu, z každého jedného projektu 10 % stiahnuť. To je rozumné riešenie, aby sa 

po 10 % z každého zobralo a  presunúť celú sumu z mostu v Zelenom a ponechať  plnú sumu 

na nákup  pozemkov na Skalici a rozdiel tej sumy nechať ešte na rekonštrukciu chodníkov, aby 

sme tam mali nejakú rezervu. Neviem, že či to vydá na kompletnú rekonštrukciu, ako sme to 

pôvodne aj schvaľovali, a aký bol aj zámer. 

Pani primátorka: chcem sa spýtať ešte Ing. Kanča. Ako je to s tými  rekonštrukciami 

chodníkov? 

Ing. Kančo, vedúci staveb. oddelenia: v súčasnosti máme vypracovaný rozpočet s tým, že 

pridal sa tam chodník z Ul. fučíkovej smerom ku COOP Jednote.  

Pán poslanec Ing. Žilák: keď sme videli, že táto situácia je, neviem, či sme nemali najskôr k 

tomuto pristúpiť a potom k celému rezervnému fondu. Rozpustíme rezervný fond a tu nás tlačí 

strašne topánka.  Dokedy musíme firme DAG  zaplatiť peniaze? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: my sme to, čo sme museli zaplatiť, sme zaplatili.   

Pán poslanec Ing. Žilák: mám  taký návrh, niečo podobné ako pán Skýpala, ale ono brať po 

10 % z každého odvetvia v rezervnom fonde je podľa mňa také. Tam zoberieme päťdesiat,  

potom tam bude 5 chýbať.  Navrhujem ešte raz preorať rezervný fond a niečo  z tade vypustiť.  

Pôvodné návrhy boli, keď máme takýto problém a tie chodníky nás trápia.  Tá Skalica, s tým 

samozrejme tiež súhlasím, že nemáme tu nič a potom idem sám proti sebe, lebo sa bude stavať 
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tam, kde ja podnikám, ale to ja sa tomu prispôsobím, ale jednoducho ešte raz to prehodnotiť.  

Mne vadí tá suma ľuďom to kole do očí - 200 000,- chodníky. Podhorská, tam to nemáme 

vysporiadané, ale aj bežné úpravy, Poliklinika,  plochy, tam sú ďalšie cestné komunikácie, či 

radšej sa nevrátiť k rezervnému fondu, tam nejaké 2 položky úplne zrušiť a urobiť presuny a 

ešte sa raz k tomuto rozdeleniu vrátiť. Tak isto nesúhlasím s týmto rozdelením, ako takým, tie 

mínusové položky.  Takisto s tým nesúhlasím, asi sme sa mali skôr tomuto venovať až potom  

rezervnému fondu.  

Pani primátorka: v čase, keď sme rozdeľovali rezervný fond, ešte sme nemali k dispozícii tie 

faktúry, ktoré nám zaslala firma DAG, čiže aj, tak by sme nemali túto informáciu v tom čase 

na predchádzajúcom mestskom zastupiteľstve, keď sme finančné zdroje z rezervného fondu 

delili.  

Poslanec pán Boris Dreisig: chcem iba nadviazať na to, čo povedal pán Skýpala, že máme tam 

nejakú sumu, nejaký rozpočet na tie chodníky. Vidíme, čo sa stalo s rozpočtom pri kultúrnom 

dome.  Vzhľadom k tomu, že som stavbár a troška sledujem, že čo sa momentálne deje, ako 

nám letia ceny do neba. O koľko metrov menej tých chodníkov spravíme a zmestíme sa len do 

tej sumy, neviem 200 000,- Eur  alebo 170 000,- Eur, pretože verím tomu, že sa nezmestíme do 

tej sumy s tými metrami chodníkov, ktoré sú naplánované. To isté sa stane s chodníkmi, a to je 

len také upozornenie na to, že ani pri tých chodníkoch tá suma nebude stačiť na to, čo je teraz 

myslené, že to bude stačiť. 

Poslanec Bc. Skýpala: zdražuje sa. Kedy zhruba bola  ponuka  robená? Mesiac dozadu? 

Ing. Kančo, vedúci staveb. oddelenia: ani nie mesiac dozadu. 

Poslanec Bc. Skýpala: tak ešte relatívne je to aktuálne, ale môže sa  čokoľvek zdražiť. Netreba 

zabúdať aj na to, že sme si dali na rekonštrukcie na úpravu miestnych komunikácií máme len 

50 000,- Eur v rozpočte.  Neviem, či teraz z toho ideme brať, ale asi nie. 

Pani primátorka: nie. 

Poslanec Bc. Skýpala: tak zase treba zohľadniť to, že ide zase zima,  bývam na Ul. železničnej. 

Viem v akom stave máme na Ul. železničnej chodníky. Viem, v akom stave sú zase na Ul. 

slobody.  Nehovorím, že dlažba, ale čo sa týka obrubníkov. Dlažba ešte silou vôle drží pokope, 

len už tie obrubníky na Ul. železničnej sú trištvrte rozpadnutých, čiže to sú ďalšie výdavky, 

ktoré až po zime to bude v takom stave, že to budeme musieť zase riešiť.  S tým Zeleným ideme  

reálne niečo robiť tento rok, keď tam  nechávame tých 87 000,- Eur? Chceme tam niečo robiť 

my z našich peňazí? 

Pani primátorka: vyrovnávajú oblúk mosta.  My sa snažíme získavať pre most 

mimorozpočtové zdroje, dostali sme také odporúčanie z Ministerstva kultúry, aby sme 

jednotlivé projekty rozdelili na menšie časti, čiže teraz sme podali projekt na Ministerstvo 

kultúry v sume 50.000 EUR. A za tých 50.000 EUR sa  z prednej časti mosta mali vyplniť tie 

medzery vápenatou maltou mosta. Dostali sme takéto odporúčanie od projektanta. Žiaľ, tento 

projekt nebol schválený, možno z vlastných zdrojov by sme toto dokázali urobiť, keďže je tam 

suma iba 50.000 EUR a ten projekt je pripravený. My sme sa potom dotazovali aj Ministerstva 
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kultúry, prečo 2 roky po sebe sme neboli úspešní v rámci projektov. Dozvedela som sa, že tento 

rok boli prioritou tečúce strechy kultúrnych pamiatok a nie mosty ako pamiatky. Ak by sme 

chceli ísť podľa toho projektu, ktorý sme podávali pred rokom na Ministerstvo kultúry, tak tam  

bola suma 50.000 EUR s tým, ako ste správne podotkli, ak išli hore ceny stavebných materiálov, 

tak tam bola ponechaná táto suma 87.000 EUR, aby sme sa zase s mostom v mestskej časti 

Zelené niekam pohli, a aby sme ho do konca tohto volebného obdobia zrekonštruovali.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ide nám o to, aby sa robota v meste hlavne dávala podniku, aby sa 

vyťažili naši ľudia, aby boli naši ľudia zamestnaní, aby sme sem neťahali iné firmy a preto aj 

na mestskej rade sme to vtedy preberali, že po dohode s Karolom, by Karol vedel urobiť cenu, 

čo sa týka práce.  Materiálu, samozrejme nie. Čiže ja už viem aj o nejakých percentách, keďže 

sme sa o tom bavili, že čo by vedel urobiť z ceny práce, čo nie sú zanedbateľné percentá. 

Hovorím Karol, lebo sú to jeho chlapi, všetci to hovoríme tak familiárne, keby Technické 

služby Poltár, s.r.o.  vykonávali túto prácu, tam by ostala rezerva.  Keby nám náhodou sa zvýšil 

materiál každým týždňom, tak ešte je tam dosť rezerva na to, že by sme sa do toho rozpočtu 

180 000,- Eur zmestili.  Ja som bola nadšená z toho, keď Karol povedal, za koľko by bol 

ochotný urobiť tieto práce, že by sme tam, keby nešiel materiál hore, by sme na tom ešte ušetrili. 

Čiže, aby som aj ja obhájila to, prečo sme na mestskej rade  odporučili. Vlastne z tohto dôvodu, 

že nebolo to nadšenie, ale keby naozaj sa práce poskytli Technickým službám, že by vykonala 

túto činnosť, keďže Karol tvrdí, že je to v ich možnostiach technických aj ľudských zdrojov, že 

by to vedel zrealizovať do konca roka.  Takže je tam tá možnosť, aby sme sa nebáli toho, že je 

tam  tá rezerva, že by sme to dali do tých 180 000,- Eur. Karol, oprav ma, ak nehovorím správne. 

Poslanec Bc. Skýpala: pri tých chodníkoch sme sa bavili, že tá dažďová kanalizácia je zlá, že  

to nevedia ani prepchávať, že je rozpadnutá  popri tých chodníkoch. Keď sa tam bude kopať a 

budú tam stroje, že by sa už rovno spravila aj dažďová kanalizácia. Neviem, či sa s tým niečo 

počítalo?   

Poslanec pán Švingál: čo sa týka dažďovej kanalizácii, stavebnému oddeleniu sme odovzdali 

presne mapu s tými šachtami, ktoré sa už nedajú pretlačiť. A kde už šachty vôbec ani nie sú, sú 

rozpadnuté, boli tam staré tehlové šachty, kde hrozí, že napr. na Sklárskej ulici sa prepadne 

cesta možno na štyroch miestach, pretože žiadna šachta tam už nie je.  Je tam iba kus asfaltu, 

ktoré to drží navrchu. Čo sa týka obrubníkov, to nie je len Ul. železničná, to nie je len Ul. 9. 

mája, Ul. 13. januára. To je Zelené, my to hlásime stavebnému oddeleniu a my opravujeme iba 

naozaj, keď je havarijný stav, tak ideme niečo opraviť.  Všetky tieto ulice sú už naozaj v 

dezolátnom stave, ďalej je to už aj obchodná zóna kde sa tiež obrubníky rozpadajú. Ďalším 

problémom je to, že celý Poltár je obložený takými obrubníkmi, ktoré sa už nevyrábajú. Takže, 

buď to robíme tak, že dobetonúvame čo sa dá alebo bude treba prekládka celých úsekov.  Čo 

sa týka Ul. 13. januára, viete, že tam parkujú autá, ktoré vozia šrot. Tak isto sú tam autá s 

drevnou štiepkou, takže tie chodníky dobre poznáte aj popred garáže. Tam už obrubníky ani 

nie sú,  dlažba už ani nedrží pokope, takže je to úplne v dezolátnom stave. Tiež sme to 

nahlasovali, takže čakáme, aký výstup príde zo stavebného oddelenia.  Čo sa týka chodníkov 

na Ul. sklárskej a fučíkovej, to nezaručujem, že či to stihneme do konca roka, ale s cenou práce  

vieme robiť, pretože keď sme mestská firma a dostávame dotáciu, vieme sa s cenou práce 

prispôsobiť tak, aby to bolo pre mesto výhodné.  S cenou materiálu určite nie.   
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Pán poslanec Gavalec: z tohto nevieme vyjsť, ako sme sa vlastne dohodli, že by sme začiatkom 

augusta zasadli a nech to prejde ekonomickou komisiou a  všetkými komisiami a vrátili by sme 

sa k tomuto bodu. Je pravdou to, ak nedokončíme teraz kultúrny dom, tak veľmi ťažko sa bude 

zas dokončievať. Nech sa nájde nejaké také priateľské riešenie zo všetkých strán a tým pádom 

by sme sa vrátili.  

 Pán poslanec Račko: ekonomická komisia, samozrejme, môže sa stavebná komisia,  riadne 

to prekopať, nejaké cenové ponuky, tak ako som povedal za ten rezervný fond. Keď sme 

rozdeľovali, strieľali sme od pása viac menej, takže, aby sa to proste prekopalo, je tam vyše 

mesiaca nejaký čas,  možno aj viacej,  aby sa na to pozrelo odborne. 

Pani primátorka: tento návrh, ktorý je pred vami pripravovalo ekonomické oddelenie, a 

pripravovalo tak z tých položiek, kde boli finančné zdroje alebo vôbec neboli pohnuté, tzn, že 

mesto z nich absolútne ani jedno euro ešte nečerpalo. Ja sa ešte chcem spýtať, aká je nutnosť 

vyplatenia týchto finančných prostriedkov. Ide vlastne o to, že ako rýchlo to potrebujeme 

schváliť, aby sme to zase nepresúvali, a aby nás napr. nepenalizoval DAG, čiže toto je pre nás 

veľmi dôležité.  Zastupiteľstvo asi naozaj ešte jedno bude, pretože teraz pripravujeme 

projektovú dokumentáciu na rozšírenie kapacít materských škôl. Tá by mala byť odoslaná do 

konca augusta a je tam tiež spolufinancovanie. Myslím, že  MIRRI si žiada, aby bola konkrétna 

suma schválená na mestskom zastupiteľstve na spolufinancovaní týchto projektov. Ja by som v 

tomto smere chcela, ak súhlasíte, aby sa k tomu vyjadrila vedúca ekonomického oddelenia a 

potom Ing. Cifranič, ako rýchlo toto potrebujeme, lebo ja mám informáciu, že nám to treba. 

Mgr. Kuráková, vedúca ekonom. oddelenia: je taká postupnosť. Sú faktúry na oprávnené a 

neoprávnené výdavky. Oprávnené výdavky musíme financovať 5 %, ktoré musíme uhradiť do 

5 dní od vystavenia a poslať to na SIEA, následne nám SIEA pošle tých 5 % naspäť a my to 

spolufinancovanie musíme zaplatiť. Neoprávnené výdavky tiež musíme čím skôr zaplatiť. Tu 

ide hlavne o to, že musíme to tiež čím skôr skolaudovať a tiež dovybaviť kultúrny dom. Čo sa 

týka rozpočtu, odkiaľ berieme. Rozpočet je  krátkodobý plán. Z roka na rok presúvame tieto 

kapitálky, lebo sa nestihnú použiť. My máme momentálne narozpočtované v kapitálových 

výdavkoch spolu s použitím rezervného fondu 4 300 000,- Eur. Z toho cca 2 000 000,- Eur 

pôjde na kultúrny dom. Neverím, že tie ďalšie  2 000 000,- Eur minieme na tie všetky akcie, že 

to budeme stíhať. Určite sa bude niečo presúvať. Je to iba plán. Ešte by som sa chcela vyjadriť 

k tomu, že berieme z položky Poliklinika. Nič neberieme,  len presúvame vzniknutý preplatok. 

Tie finančné prostriedky, ktoré boli rozpočtované na Polikliniku, tam ostávajú. Berie sa len 

preplatok, ktorý prišiel za el. energiu.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: my v tejto chvíli potrebujeme len 5 % na 

spolufinancovanie. To je koľko? 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: to je okolo 25 000,- Eur  je 

spolufinancovanie a 425 000, Eur by nám mala dať SIEA, ale my musíme uhradiť celú 519 

000,- Eur faktúru.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: nie. Oni nám pošlú peniaze a my im máme preposlať do 8 

dní. 
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Vedúca ekonomického oddelenia, Mgr. Kuráková: nie. Od vystavenia faktúry do 5 dní sa 

musí celá 519 000,- faktúra uhradiť, s tým, že vidia, že sme aj spoluúčasť uhradili, že sme 

uhradili aj oprávnené výdavky, a následne na to nám pošlú. My to potrebujeme čím skôr 

uhradiť. Zo SIEA sme momentálne získali 1 500 000,- Eur. Okolo 1 900 000,- Eur získame od 

SIEA. na kultúrny dom. Tie faktúry sa musia uhrádzať inak nedostaneme peniaze zo SIEA. 

Ing. Martin Cifranič: čo sa týka tých faktúr. Nina neviem,  či máš teraz pravdu.  Mne sa zdá, 

že je to tak, ako hovorí JUDr.  Garajová.  Mne tie peniaze nejdú cez ruky.  

Vedúca ekonomického oddelenia, Mgr. Kuráková: ja som to uhrádzala, viem.  

Ing. Martin Cifranič: čo sa týka tých faktúr. Tak ako si povedala, oprávnené a neoprávnené 

výdavky. Tam nemáme, čo špekulovať. Ak  nás príde faktúra, máme tam tuším 30-dňovú 

platnosť a tie proste potrebujeme do tridsiatich dní uhradiť. Nás čaká okrem týchto faktúr, ktoré 

teraz tu riešime na dofinancovanie, nás čaká ešte jedna fakturácia, kde nám prídu ako keby v 

jednej várke tri samostatné faktúry. A to  dočerpanie oprávnených výdavkov. To je aj s 

neoprávnenými výdavkami dokopy 160 000,- Eur, ale presne vám to neviem povedať teraz 

koľko je oprávnených a koľko je z toho neoprávnených. Proste príde jedna faktúra z 

oprávnených, z ktorých potrebujeme my 5 % zaplatiť,  potom príde ešte jedna faktúra na 

dočerpanie neoprávnených výdavkov. Tá bude naozaj maličká, cca 20 000 - 30 000,- Eur, 

neviem presne.  A potom príde ešte jedna faktúra na tie práce naviac, ktorú ste schvaľovali na 

poslednom zastupiteľstve, tých cca 243 000,- Eur. To bude celá samostatná faktúra. Tú 

poslednú faktúru budeme platiť  v takom istom režime ako tie neoprávnené náklady, tzn. príde 

do tridsiatich dní musíme uhradiť. Tu, ale oni zatiaľ fakturovať nemôžu, pretože ten dodatok, 

ktorý ste vy minule schvaľovali ešte stále nie je podpísaný. My ho totiž môžeme podpísať až 

vtedy, keď ho schváli aj jedna aj druhá strana. Samozrejme, čiže DAG a mesto, čo ste spravili 

vy na zastupiteľstve a potom sa ten návrh musí poslať na SIEA, a až keď nám SIEA odsúhlasí 

podpísanie toho dodatku, až vtedy môže dôjsť k podpisu, a až potom môže dôjsť k fakturovaniu.  

Čiže tá jedna faktúra pravdepodobne bude mať omeškanie, ale aké? To ešte nevieme, nakoľko 

nám ešte neprišla odpoveď zo SIEA.   

Poslanec Mgr. Jánošík: prebehli sme inde. Vtedy sme hovorili o chodníkoch atď.  Chcel som 

povedať, aby sa urobila aspoň polovička z toho, čo sa stihne. Čo sa týka fakturácie,  sú tu ľudia, 

ktorí sa tým zaoberajú.  Veríme, že im zaplatíme, a že SIEA nám pošle peniaze. Dúfajme, že 

nám nebudú robiť problémy.  

Poslanec Ing.  Žilák: čím skôr, to nie je pre mňa pojem.  Predsa teraz sa tu rozprávame o tom, 

či máme nejakú časovú rezervu sa k týmto problémom ešte vrátiť, kde naozaj musíme vybrať. 

Takže sú tam nejaké spoluúčasti, tak sa zhodnite, kto máte pravdu, lebo keď iba 5 % máme, tak 

máme sa čas ešte raz stretnúť v tom auguste. To chceme vedieť, kedy sa nám treba stretnúť. Či 

sa nám treba stretnúť 12. augusta alebo 6. augusta, aby sme neohrozili finančný tok, ale asi na 

spoluúčasti ešte máme. Ak by tam bolo potrebné zaplatiť tých 500 000,- Eur, ale tým opačným 

spôsobom ako tvrdí Mgr. Kuráková, tak nemáme.  Takže si to ujasnime, lebo to chceme vedieť, 

či ešte môžeme si toto prejednať. 
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Viceprimátorka JUDr. Garajová: bola veľmi plodná debata, čiže asi vidíte problém v tých 

chodníkoch, že asi teda málo peňazí bude na tie chodníky. Asi toto vidím ako problém. Hovoríš, 

pani primátorka, že 87 000,- Eur zostáva na moste. Ja veľmi pochybujem, že my do konca roka 

reálne na tom moste niečo urobíme, tam by sa musela robiť súťaž. To musia byť špecializované 

firmy.  My rátajme s tým, že tých 87 000,- Eur  nám zostane.  Čiže my, keď prídeme k bodu, 

že 180 000,- Eur  na chodníky je málo, možnože to zistíme tak, ako ste hovorili, že stále 

nedochodí, a že ceny sa zvyšujú, tak my s kľudným svedomím môžeme rátať , že tých 87 000,- 

Eur jedným rozpočtovým opatrením jednoducho presunieme.  Ešte máme aj nejaké iné rezervy. 

Nemám nič ani proti preorávaniu rezervného fondu, lenže neviem, či sme tam tých trinásť 

rozpočtových opatrení neprijímali kvôli rezervnému fondu.  Čiže teraz máme ďalších trinásť 

rozpočtových opatrení prijímať . Ak máte dojem, že nepôjde dosť na tie chodníky, tak 

presunieme potom z jednej položky, ktorá sa určite na 200 % nevyčerpá do konca roka.  Ja by 

som navrhla, teda toto už takto schváľme, ako je to navrhnuté a chodníky si riešte potom z toho 

mosta, ktorý sa určite do konca roka nebude robiť. Jedným rozpočtovým opatrením. 

Poslanec Bc. Skýpala: my sme ľuďom povedali, že berieme miliónový úver s tým, že za 400 

000,- Eur spravíme chodníky. Ja som to obhajoval, ja som to navrhoval, preto to tak 

najcitlivejšie beriem. Na mňa sa vlna kritiky vzniesla, na základe čoho som sa aj čiastočne vzdal 

členstva v ekonomickej komisie . Druhá vec je tá, keď sme povedali, že v starom Poltári sa 

robili nejaké úpravy komunikácií za 400 000,- Eur, spravíme aj na sídlisku za 400 000,- Eur.  

A teraz 200 000,- Eur ide preč. Tak ako teraz, aj voči tým ľuďom. Ak vieme, že ten most 

nestíhame, tak načo tam je tých 87 000,- Eur. Tak šupnime všetko, čo je na moste, tak to dáme 

sem. Preto ja som zháňal, že aké sú tam možnosti. Ja som, ako aj Mirko povedal, aj za to, aby 

na Skalici zostalo niečo. Vieme o tom, že je tam zámer, reálne tam chcú niečo robiť, že zase 

odtiaľ dávame peniaze preč a nechávame ich napr. na most, tam sú najviac viazané peniaze, 

tam ich viažeme, ako som ja poslanec.  Každý rok tam viažeme okolo  100 000,- Eur a v živote 

sa s tým nič nebude robiť.  Pre mňa je to neefektívne, aby sme z našich peňazí robili ten most, 

lebo na ten most vieme dostať peniaze, lebo na tie pamiatky vždy dávajú. Teraz bola priorita 

iná, ale tá priorita príde možno budúci rok alebo o dva roky. Lenže nám na chodníky a 

obrubníky dotáciu nikto nedá. Proste, keď si sami nespravíme a keď nespravíme čím skôr, tým 

budú škody vyššie, lebo sa nám už aj rozpadnú chodníky atď. Zasa sme zabudli na to, čo aj 

Karol hovoril, že tú dažďovú kanalizáciu, na stavebnom to majú už, že keď sa idú robiť tie 

chodníky, tak dotiahneme tú dažďovú kanalizáciu. Na Sklárskej ulici pri tržnici pravidelne 

vytápa, za chvíľu sa nám niekde cesta prepadne, čo sú nové cesty na sídlisku porobené.  

Podmyje nám ich  a budeme mať zase ďalšie na hlave, že budeme musieť robiť nový asfaltový 

pás atď. Tu nie je debata o tom, že nechceme schváliť.  Vieme, že na ten kultúrny dom  to 

musíme dať.  

Pani primátorka Martina Brisudová: mám takýto návrh pre Vás.  Meniť tieto rozpočtové 

opatrenie je pre nás naozaj v tejto chvíli náročné. Ja som povedala, že bude ďalšie 

zastupiteľstvo. Ak predseda ekonomickej komisie zvolá ekonomickú komisiu,  nájdeme tam 

také rozpočtové položky, z ktorých sa budú dať presunúť finančné zdroje na ďalšiu 

rekonštrukciu chodníkov alebo na Skalicu, ak bude treba, ak budeme kupovať pozemky.  Ja 

som za to,  presúvajme to, robme to, lebo nejaké rozpočtové položky tam možno ešte vy nájdete.  
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Ja s tým nemám žiaden problém, ďalšie mestské zastupiteľstvo určite bude budúci mesiac, kvôli 

tým škôlkam a projektu, ktorý pripravujeme.  Čiže ak sa dá na to ekonomická komisia, že to 

pozriete, budú nám tam chýbať finančné prostriedky, tak rozpočtovým opatrením v auguste ich 

vieme presunúť na tie akcie,  čo hovoríte,  cesty a chodníky. Presuňme nejaké finančné 

prostriedky a my medzitým začneme s rekonštrukciou Ul. sklárskej a Ul. fučíkovej. Ak nám 

budú finančné zdroje chýbať, tak to normálne povieme aj za chodníky a za cesty. Keď nám 

budú treba, tak presunieme jednoducho. 

Poslanec Bc. Skýpala: aj teraz to môžeme zmeniť, lebo ja budem počúvať, ja som navrhol 

navýšenie úveru.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: všetci chceme, aby sa urobili chodníky, len sme nerátali s 

tým, že strovíme viac. My rozpočtové opatrenia môžeme schváliť aj v septembri, ale toto už 

ukončme.  

Pani primátorka Martina Brisudová: teraz hlasujeme osobitne o každom, či súčasne o 

obidvoch rozpočtových opatreniach? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: môžem poprosiť o obidvoch. 

Pani primátorka Martina Brisudová: jedny sú kapitálové výdavky a druhé sú bežné výdavky. 

Páni poslanci viete, o čom idete hlasovať ? O obidvoch rozpočtových opatreniach súčasne. 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie  predniesol  návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 99/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov, c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov a d) povolené prečerpanie 

a viazanie finančných operácií ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia                                                                                      Suma 

454 – prevod z rezervného fondu                                                               34 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 002 – Rekonštrukcia chodníkov              -200 000,00 € 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 002 – Rekonštrukcia a modernizácia – vnútroblok                            -16 875,89 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 002 – Spoluúčasť pešia zóna                            -15 236,80 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 002 – Rekonštrukcia a modernizácia hracích plôch           -10 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 001 – Kanalizácia stará časť Podhorská            -55 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.1. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 711 001 – Nákup pozemkov (Skalica, cintorín)           -20 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.2.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 717 002 – Rekonštrukcia a modernizácia – most Zelené                      -50 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  14.3. – Kultúrny dom 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia        Suma 

 717 002 - Rekonštrukcia KD "Zníženie ener. náročnosti“                       401 112,69 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

6 – za             2 – proti                 3- zdržal sa  

         Boris Dreisig               Pavel Gavalec 

         Zdenko Račko   Ing. Miroslav Macove 

         Ing. Peter Žilák 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 
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UZNESENIE č. 100/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky,, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu samosprávy mesta Poltár: 

Programový rozpočet  3.2.2. – Hnuteľný majetok mesta 

Funkčná klasifikácia 01.1.1. – Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 635 – Rutinná a štandardná údržba                                             -10 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu samosprávy mesta Poltár: 

Programový rozpočet  1.1 - Manažment 

Funkčná klasifikácia 01.1.1. – Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 610 – Mzdové náklady                                                -6 200,00 € 

 620 – Poistné a príspevok do poisťovní                                                    -2 200,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu miestne komunikácie: 

Programový rozpočet  7.1.1. – Cesty 

Funkčná klasifikácia 04.5.1. – Cestná doprava 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 600 – Bežné výdavky miestne komunikácie                                           -10 000,00 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu knižnica Slaná Lehota: 

Programový rozpočet  9.1.4. – Kultúrny dom a knižnica - časť Slaná Lehota 

Funkčná klasifikácia 08.2.0. – Kultúrne služby 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

  600 – Bežné výdavky knižnica Zelené a Slaná Lehota                           -1 600,00 €                                                

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Poliklinika: 

Programový rozpočet  3.2.1. – Nehnuteľný majetok mesta 

Funkčná klasifikácia 01.1.1. – Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia                                                                                   Suma 

 600 – Bežné výdavky budova poliklinika                                               -20 000,00 €                         

                                                                                 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu kultúrneho domu: 

Programový rozpočet  14.3. – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikovaná 

Ekon. klasifikácia        Suma 

 633 - Materiál                                                                                             50 000,00 € 
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Hlasovanie:  

 

6 – za           2 – proti             3 - zdržal sa  

          Boris Dreisig   Pavel Gavalec 

          Zdenko Račko   Ing. Miroslav Macove 

         Ing. Peter Žilák 

      

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

9.  Súhlas so spolufinancovaním projektu Pešia zóna Poltár 

Pani primátorka: ak si pamätáte, my sme už prijali uznesenie na dofinancovanie projektu 

Pešia zóna Poltár. V tomto projekte išlo o spájanie marginalizovaných skupín s väčšinovým 

obyvateľstvom. Jedná sa o komunikáciu, ktorá sa začína na Ulici slobody a prechádza cez 

Námestie osloboditeľov smerom cez celé sídlisko. Táto komunikácia ide okolo zelenej žaby až 

na Ulicu 13. januára. Aktuálne teraz sme dostali výzvu z Ministerstva vnútra SR, kde nás 

požiadali o to, aby sme tento projekt doplnili a jedným z doplnkov je aj zmeniť uznesenie 

mestského zastupiteľstva tak, aby to bolo pre MV SR relevantné.  Čiže z našej strany ide o 

doplnenie podkladov tým, že na toto mestské zastupiteľstvo sme dali mestskú občiansku 

poriadkovú službu ako prvý projekt, tak tento je ten druhý projekt.  Navrhli sme zrušiť to 

pôvodné uznesenie a prijať nové uznesenie s tým, že my podľa toho, aké máme inštrukcie  z 

MV SR, budeme musieť ten projekt upraviť a opäť poslať uznesenie mestského zastupiteľstva. 

Úprava toho projektu bude trvať určitý čas, ale keďže sa chceme uchádzať o tieto finančné 

zdroje, boli by sme veľmi radi, keby nám tento projekt prešiel, aby sme ho potom mohli 

zrealizovať.  Takže z toho dôvodu sme  konzultovali tento projekt aj s externou firmou s tým, 

že oni sa dotazovali na MV SR, či je potrebné konkrétnu sumu 5 % spolufinancovania uviesť. 

Zatiaľ máme informáciu, že nie. Aj preto ste tieto podklady dostali iba dnes lebo nevedeli sme, 

či do uznesenia uviesť alebo neuviesť tú konkrétnu sumu spolufinancovania zo strany mesta 

Poltár, čiže ide o doplnenie projektu, ktorý sme už odsúhlasili a zatiaľ nevieme, či tento projekt 

bude alebo nebude schválený.  

Poslanec Ing. Žilák: spoluúčasť, čo sme brali, to bolo z toho pôvodného projektu, týchto 15 

000,- Eur? 

Primátorka mesta Martina Brisudová: áno, to bolo z toho pôvodného projektu. lebo my to 

do konca roka nebudeme robiť, čiže preto sme si dovolili z tohto projektu presunúť, keďže tento 

projekt ide ešte medzi hodnotiteľov na ďalšie hodnotenie.  V prípade, že bude schválený, tak 

ho musíme dať do rozpočtu budúceho roka. 

Poslanec Ing. Žilák: keď ju neuvádzame, koľko je tá spoluúčasť  vlastne? 

Pani primátorka Martina Brisudová: spoluúčasť mesta v tom pôvodnom projekte bola 22 

770,- Eur. V tomto projekte ešte nie je vypočítaná, pretože my musíme upravovať externý 

manažment a interný manažment, ale bude to približne takáto suma. Veľmi sa to nejakým 
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spôsobom meniť nebude, čiže keď to budeme mať vyrátané, tak budeme informovať mestské 

zastupiteľstvo, aká je to suma.  Ešte musíme upravovať ten projekt.  

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie  predniesol  návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 101/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. RUŠÍ  

Uznesenie č. 182/2019 

schválené na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári dňa 23.10.2019, ktorého predmetom 

bolo schválenie predloženia ŽoNFP a spolufinancovania pre projekt „Pešia zóna – Poltár“ 

 

 

Hlasovanie:  

 

11 – za     0 – proti   0- zdržal sa  

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák 

 

 

 

II. SCHVAĽUJE 

1. vypracovanie ŽoNFP s názvom „Pešia zóna – Poltár“ v rámci výzvy s kódom OPLZ-

PO6-SC611-2019-1.  

 

2. predloženie ŽoNFP na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným 

programom rozvoja obce a platným územným plánom 

 

3. zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 

realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa 

 

4. zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu, t. j. min. 5% z celkových 

oprávnených výdavkov projektu 

 

 

Hlasovanie:  

 

9  – za     1 – proti   0- zdržal sa  

    Ing. Miroslav Macove 

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, JUDr. Bronislava Garajová 
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10. Zvýšenie bezpečnosti miestnych komunikácií pre chodcov a cyklistov na Ulici 

fučíkovej, sklárskej,  13. januára, 9. mája a železničnej 

Pani primátorka: tento bod prejednávame na základe doplnenia programu dnešného 

mestského zastupiteľstva pánom poslancom Ing. Macove. 

Poslanec Ing. Macove: poslal som  Vám v elektronickej forme tento bod.  Jedná sa v podstate 

o inštaláciu novej bráničky pre vstup na detské ihrisko z Ulice fučíkovej od  bloku  612, 

približne umiestnenie medzi vchodom 612, druhý - tretí s vodorovným označením zákazu 

parkovania. Jedná sa o to, máme tam našťastie  pomerne veľa detí škôlkárskeho veku a prvého 

stupňa základných škôl, ktoré potrebujú pohyb atď. Vzhľadom na to, že na toto ihrisko, čo je 

na tomto sídlisku medzi uvádzanými blokmi je vchod iba z tej strany. Od byt. domu č. 108, 

bola požiadavka mamičiek  zrealizovať aspoň ešte jeden vstup z tej strany od bloku 612. Takisto 

sa na mňa obrátili mamičky so žiadosťou o inštaláciu troch kusov spomaľovačov. Jeden pred 

zelenou žabou, druhý pred bývalou slobodárkou a tretí pred blokom 612.  Jedná sa tam o to, že 

hlavne mladí vodiči sa naučili chodiť, dávať si kolečka  po tom sídlisku. Parkuje tam vždy veľa 

áut. Tie deti sú malé, nevidíte ich, lebo za autom je skryté, keď aj vybehne vonku. Je tam veľké 

riziko nehody. Tiež sa na mňa obrátili občania  za zrušenie značky, resp. nahradenie zákazu 

zastavenia, značkou " Zákaz státia", to je pre bytový dom č. 626.  Na tom úseku je zákaz 

zastavenia. Je to problém aj v tom, že keď aj obyvatelia, ktorí bývajú v tom činžiaku č.626 chcú 

si iba vyložiť nejaké veci z kufra, prípadne nastúpiť, vystúpiť. Je to problém, akonáhle tam 

zastavia,  porušia už ustanovenie tejto značky. Tie parkovacie  miesta, čo sú oproti, málokedy 

je tam voľné miesto. Taký najvážnejší bod z tohto je realizácia nového chodníka z Ulice 9. mája 

cez kanadskú, železničné priecestie na Ul. 13. januára po Ul. železničnú. Všetci, ktorí 

prichádzajú z hornej časti Poltára, čiže z Ul. 9. mája majú problém prejsť cez Ulicu kanadskú. 

Nie je tam ani prechod pre chodcov na tom kúsku, ale ani žiadny chodník  na Ulicu železničnú. 

Problém je s kočíkmi, tiež konkrétne mamičky sa obrátili na mňa. Je tam vôbec problém prejsť. 

Ja som navrhol riešenie a to označenie prechodu pre chodcov po Kanadskej ceste, potom ďalej 

pokračovať k Ul. 9. mája chodníkom až na druhú stranu v podstate na Železničnú ulicu, kde 

následne ešte potom pokračovať desaťmetrovým chodníkom Ul. železničnou a ukončiť to 

prechodom pre chodcov smerom na druhú časť Železničnej ulice, ktorá vlastne je už 

zrealizovaná. Moje skromné odhady, predpokladané náklady sú 9.000,- EUR.  Navrhol som to 

použiť z prostriedkov na rekonštrukciu chodníkov o tej položke, čo sa tu už dnes bavilo. Chcel 

by som upozorniť, že niektoré tieto veci nie sú. Tieto veci majú zvýšiť bezpečnosť pohybu osôb 

a hlavne detí v týchto miestach, ktoré som spomínal. 

Poslanec Bc. Skýpala: mňa prvá vec zaráža, že zase chceme z tých chodníkov brať, čo sme 

dali na chodníky. To sme si spravili taký trhací kalendár z tej sumy? Ale nikto nechcel 

navyšovať, že úver brať, ale už teraz všetci beriete, ale dobre.  Nehovorím, že sú zlé niektoré 

návrhy, ale ako podľa mňa niečo si tam protirečí. Jedna vec je, že chceme zabezpečiť zvýšenie 

bezpečnosti atď. Zrušením značky zákaz zastavenia, lebo ja viem, ako tam stávali tie autá. 

Viem, že tí ľudia sú zvyknutí na to, lebo je to skôr o zvyku, nie o tom, že praktickosť, ale boli 

tam naučení stávať. Takže aj mne sa neraz stalo, že spoza toho auta mi tam vybehlo dieťa a 

teraz ide oproti auto, ty si sleduješ to auto, lebo je to tam úzke, keď sú nastavané tu autá. Ty si 

pozeráš, aby si sa s autom nezrazil, a teraz ti tam ešte dieťa vybehne. Tá značka ja viem, že tým 
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ľuďom to tam vadí, ten zákaz zastavenia, ale ani Ul. sklárska nemá pozdĺžne státie nikde a tí 

ľudia fungujú. Do tohto neviem, že či by som okolo toho zákazu státia  nejako kafral. Neviem, 

že či to je v prospech bezpečnosti tých účastníkov, či už sú to malé deti, či už sú to účastníci 

alebo ako šoféri a druhá vec, že zasa ideme brať z tej rekonštrukcie chodníkov. 

Poslanec Mgr. Jánošík: ja chcem len reagovať na návrh Ing. Macove, otvoriť to detské ihrisko 

z tej druhej strany, od byt. domu č. 612 niekde vpravo. Tam bol aj nejaký chodník betónový 

predtým, keď ešte boli tie detské ihriská, ale ja som to už navrhoval viackrát ešte tu bol 

prednosta iný človek, ale k tomu nedošlo. Ja si myslím, že Technické služby by to vedeli otvoriť 

aj kvôli tomu, že keď poprší, tak treba ísť okolo tej trafostanice po blate, po tráve okolo tržnice.  

Ak je mokro, tak je to tam zlé a je lepšie, keby to bolo otvorené. Samozrejme, že sa to dá 

zatvoriť.  Nebolo by to zlé, keby to zrealizovali a ja sa prikláňam k tomuto návrhu. Treba to 

skúsiť otvoriť. 

Poslanec Ing. Macove: Janko, len tých 6 800- Eur je tiež na chodník,  to by som chcel povedať 

na margo. Je problém s parkovaním hlavne na tej Fučíkovej ulici.  Už ako zahlasujete je  

každého osobná vec. 

Poslanec pán Karol Švingál: všetko, čo vravíš, zbytočne tu na zastupiteľstve to budeme riešiť. 

To všetko treba dať na stavebné oddelenie, dopravné značenie, vodorovné dopravné značenie, 

stavebné oddelenie, osloviť políciu. To my tu nevyriešime nijak, nikdy. To všetko musíš dať 

na stavebné oddelenie, keď stavebné oddelenie k tomu spraví nejaký výstup, keď to vypočíta, 

spočíta. Ja si myslím, že každý to podporí a nebude s tým problém. Bráničku na dopravné 

ihrisko alebo na ihrisko môžeme vyriešiť, ale vodorovné značenie,  chodník, to tu zbytočne 

budeme riešiť. Takže je na to stavebné oddelenie, dajme to tam, nech  to na najbližšie 

zastupiteľstvo spočítajú,  spravia. Aj tak to nespravia, pretože kým  oslovia  políciu, kým sa 

polícia vyjadrí. Vieme, aké sú s tým problémy, že to sú niekoľkomesačné záležitosti možno. 

Takže zbytočne to teraz budeme nejako riešiť. Podľa mňa nech stavebné oddelenie urobí 

výstup, potom to tu každý podporí, lebo sú to všetko dobré veci.  Spomaľovače ešte. 

Poslanec Bc. Skýpala: ak sú to naše cesty tak nepodliehajú asi. Musí sa robiť passport. 

Poslanec pán Karol Švingál: nepodliehajú. Musí sa robiť passport.  To ešte raz Boris navrhol, 

tieto spomaľovače.  Čo máme, tie sú absolútne nevhodné, sú zlé spomaľovače.  Vytrháva sa to, 

ničí sa to, čiže nábehové obrubníky na to kus zámkovej dlažby, nejakého pol metra a zase 

nábehové obrubníky a máme spomaľovače naveky. 

Poslanec Mgr. Jánošík: dal by som do pozornosti. S Ing. Macove sme pozerali presne v tej 

časti, kde by bola tá bránička, ten  betónový prechod. Tam by boli vedľa. Stavebné oddelenie 

si môže zapísať, tam by vyšli asi tri alebo štyri alebo aj päť parkovacích miest, presne tam v tej 

časti, ako pokračuje to ďalej. Je to na zamyslenie otvoriť to. Predtým celá strana okolo ihriska 

detského bola voľna, tam bola tráva, tam nebolo nič.  Dnes je tam parkovisko, ktoré už nestačí. 

Pani primátorka Martina Brisudová: chcem iba poslancov upozorniť, že práve tohto sa týka 

revitalizácia vnútrobloku.  Projekt, ktorý má mesto schválený, ak ho nechceme realizovať, tak 

môžeme sa do tohto púšťať, ale ak ho chceme realizovať, tak potom je v rozpore s týmto, čo 
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teraz robíme, čiže len skúsme sa nad tým zamyslieť, či chceme alebo nechceme ísť do toho 

projektu revitalizácie vnútrobloku. Tiež sa chcem opýtať, čo sa týka tej bráničky kde ste sa 

dvaja poslanci zhodli. My konzultujeme detské ihriská s odborníkom na detské ihriská s pánom 

Marcinekom,  a ten nám zatiaľ neodporúčal pridávať túto bráničku sem, pretože je tam priamy 

vstup na komunikáciu a dochádza k ohrozeniu detí, čiže ide aj o to, že či my potom, keď dáme 

robiť bežnú kontrolu na ihriská, či túto kontrolu budeme mať aj s pečiatkou, či budeme môcť 

prevádzkovať to ihrisko.  Aj toto je vec, ktorú je potrebné preveriť.  Čo sa týka tej značky o 

ktorej hovoril pán Skýpala. My sme to konzultovali už s políciou, nedostaneme súhlas, ale 

skúsiť to môžeme ešte raz, pretože tam je problém so šírkou vozovky. Táto žiadosť, ktorú poslal 

poslanec Ing. Macove je fajn, len či to reálne dokážeme zrealizovať v praxi. To je otázne, 

pretože my aj, čo sa týka napr. chodníka, ja som to dneska s Mirkom konzultovala na Ul. 

železničnej, to je tiež problém.  Musíme sa kontaktovať so Železnicami SR, oni nám musia dať 

k tomu stanovisko a tieto veci, čiže my tiež sa musíme na to pozrieť z toho hľadiska, či tieto 

veci sú realizovateľné.  Ak sú, my vyjdeme ľuďom v ústrety a samozrejme to zrealizujeme. Čo 

sa týka spomaľovačov, prosím Vás, povedzte občanom, že vo vnútrobloku na každej 

komunikácii budú spomaľovače, aby to vedeli, aby vedeli, že chceme dať pred blok "K"  

spomaľovač, že chceme dať pred blok "I"  spomaľovač, pred "J" spomaľovač a na sklárskej 

máme spomaľovače, aby to tí vodiči vedeli, že je to poslanecký návrh a takto to chceme. Ak  tí 

ľudia, ktorí tam bývajú a tí vodiči budú s tým súhlasiť,  ja proti tomu vôbec nič nemám, len 

odkonzultujte to aj s tými ľuďmi, ktorí tam sú. Ja som to s Mirkom konzultovala, mali sme k 

tomu nejaké výhrady z odbornej stránky,  zo stránky toho zrealizovania, čiže ja som aj Mirkovi 

navrhla, aby to dal do interpelácií s tým, že mesto mu dá na to nejaké stanovisko alebo dá to na 

ďalšie mestské zastupiteľstvo. Dá mu informáciu, či je to možné zrealizovať alebo to nie je 

možné zrealizovať.  

Poslanec Ing. Macove: dal som návrh na uznesenie na mestské zastupiteľstvo. Sú tu niektoré 

veci, podľa mňa, má to odsúhlasiť, buď s tým poslanec súhlasí alebo nesúhlasí. Technická 

realizácia je už potom na meste, ak sa niečo nepodarí zrealizovať, tak budeme poinformovaní 

ako poslanci, že prečo niektoré tie veci neboli zrealizované.  Myslím si, že toto je dobrý podnet 

aj pre mesto, aby začalo v podstate konať v týchto konkrétnych veciach. To, že či bude retardér 

taký alebo taký, to je druhá vec. Či bude odsúhlasená bránička na ihrisku, či je to v súlade,  to 

je ďalšia vec.  Teraz povie pán, čo má na starosti, tak dobre, no tak nie, ale budeme to mať na 

papieri napísané, že preto toto tam nemôže byť. Tam sú spomaľovače, pretože ľudia tam chodia 

rýchlo. Nie, pretože by som si to ja vymyslel a najzraniteľnejšou skupinou občanov sú deti. A 

neviem k čomu ste ešte mali  nejakú výhradu. Tá značka, keď policajti povedia, že nie, no tak 

tak nie. Obráti sa na ňu mesto, napíšu nám list, taká značka tam nebude, nemôže tam byť a 

občania budú informovaní s tým listom a bude to vybavené, keď teraz sa nedá, ale ja si myslím, 

že na základe tohto by malo mesto. Sú to podnety.  Malo by to mesto riešiť.  

Poslanec Bc. Skýpala: teraz odznelo, že vieme, že policajti tú značku nezrušia. Teraz ja mám 

hlasovať za aj keď viem, že to nedovolia, ale zahlasujem alebo mám vyznieť za takého, čo to 

nechce podporiť, lebo viem, že to tak nemá byť.  Aj za to zrušenie značky, viem, že to nesmie 

byť, ale zahlasujem. 

Poslanec Ing. Macove: keď s tým nie si stotožnený, tak za tie body nehlasuj. 
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Poslanec Bc. Skýpala: to nie, že nie som stotožnený.  

Poslanec Ing. Macove: to nie je zbytočné, ešte papier nemáme od polície.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: tam máme problém so Železnicami SR a ochranným pásmom. 

Poslanec Bc. Skýpala: to vieme, lebo to riešili. Ja som za, aj za spomaľovače, aby sa aj na 

novej dali. Tiež som sa dotazoval na meste, proste tam sa musí spraviť pasportizácia, čo sú 

miestne komunikácie.  Rozdiel je Ul. železničná kde chodia takisto 90 - 100 km rýchlosťou, ale 

tá cesta nespadá do našej kompetencie.  Takže som proti niečomu, čo viem, že je proti 

pravidlám, že sa to tak nedá dať spraviť, ale som za zrušenie značky. Vieme, že sa to zrušiť 

nedá. 

Poslanec Ing. Macove: máš to na papieri ? Prišla ti  odpoveď od polície? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: toto sú všetko podnetné návrhy aj dobré myšlienky, len 

naozaj  aj z tejto diskusie vyplynulo, že najskôr treba preveriť možnosti realizácie, čiže ja by 

som navrhla, aby keď už chceme niečo schváliť v tejto veci, tak navrhujem, že mestské 

zastupiteľstvo  schvaľuje  úlohu pre MsÚ preveriť možnosti inštalácie zrušenia značky, 

realizácie atď, takto to formulovať . Nech sa začne s tým stavebné oddelenie zaoberať, osloví 

políciu.  Čo sa týka chodníka, to nebude drobná stavba, tam bude musieť byť projektová 

dokumentácia, územné, stavebné povolenie, celý proces, Železnice SR, ideme do ochranného 

pásma železníc. Máme s tým skúsenosti bohaté, nič nám neschvália, ale treba sa s tým takto 

začať zaoberať. My, keď schválime uznesenie zrušenie značky a potom polícia povie, že ju 

nezruší, tak načo to schvaľovať, čiže uložme si takúto úlohu. Môžeme to urobiť aj uznesením, 

že sa s tým stavebné oddelenie začne zaoberať a  na najbližšom zastupiteľstve alebo na jeseň 

nás poinformujú o výsledku. 

Poslanec pán Boris Dreisig: chcem zareagovať iba na Janka Skýpalu. Nemusíš sa tu verejne 

ospravedlňovať ľuďom, že budeš hlasovať proti niečomu, čo vyznie, že je to proti ľuďom.  

Poslanec Bc. Skýpala: teraz odznel rozumný návrh. Uložme úlohu MsÚ, aby preverili 

možnosti realizácie týchto vecí. Dáme stavebnému oddeleniu za úlohu, aby oslovili 

kompetentné orgány a tie nám pošlú papier, na základe ktorého sa môžeme potom normálne 

rozhodnúť. To považujem za rozumné.  

Poslanec Mgr. Jánošík: čo keby sme dostali od tých kompetentných ľudí návrh, že niektorí z 

tých úzkych ulíc by bola jednosmerka.  To by nám  nevoňalo asi. Jednosmerkou riešiť a máme 

pokoj. 

Pani primátorka Martina Brisudová: ak dáte návrh, že máme preveriť. 

Poslanec Mgr. Jánošík: aj jednosmerka by bola riešenie do budúcna, lebo naozaj tých 

parkovacích miest je tam veľa. 

Pani primátorka Martina Brisudová: sú tu dva návrhy. Jeden  je predložený pánom 

poslancom Macove, ten jeho pôvodný návrh na uznesenie a druhý návrh bol od pani zástupkyne 

Garajovej, ktorá to uznesenie upravila. 
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Viceprimátorka JUDr. Garajová: nemohli by ste to pán poslanec sám takto upraviť, aj sám 

si to prečítať? Viete, my môžeme schváliť napr. realizáciu nového chodníka, ale to je 

nerealizovateľné takto uznesenie.  

Poslanec Ing. Macove: tak  zahlasujeme za môj návrh a potom za Váš návrh.  Tak sme to 

mysleli.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: nemyslela som tak, len že dáme úlohu stavebnému 

oddeleniu, aby sa s tým začal zaoberať.  

Poslanec pán Karol Švingál: a keď sa do tej ceny nezmestíme, tak urobíme pol chodníka? 

Poslanec Ing. Macove: to je predbežná cena. 

Poslanec pán Karol Švingál: keď spájame teraz toto uznesenie a potom spravíme obrubníky 

a nedáme dlažbu? 

Poslanec Ing. Macove: predpokladané náklady sú tam napísané.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: projektová dokumentácia je v predpokladaných nákladoch 

zahrnutá?   

Poslanec Ing. Macove: áno, je tam zahrnutá. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: aj realizácia? 

Poslanec Ing. Macove: aj realizácia. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: za 6 800,- Eur? 

Poslanec Ing. Macove: áno, 50,- Eur stojí meter chodníka,  konzultoval som  so stavebnou 

firmou.  

Pani primátorka: ak trváš na svojom návrhu, budeme hlasovať dvakrát. Jedenkrát za návrh 

pána poslanca Macove, druhýkrát za návrh JUDr. Garajovej. 

Pani primátorka Martina Brisudová: najprv sa hlasuje o pozmeňujúcich návrhoch a potom 

sa hlasuje o pôvodnom návrhu. 

Poslanec Ing. Macove: môžeme dať aj pozmeňovací návrh, tak ako uviedla pani doktorka. 

Pani primátorka: skúste, aby sme vedeli, o čom hlasujeme.  Skús to, pán predseda nejakým 

spôsobom vysvetliť zastupiteľstvu, aby vedeli presne o čom hlasujú. 

Poslanec Ing. Macove: na základe toho, že sa tu už polhodinu rozprávame. Pani doktorka dala 

návrh s tým, že nebudeme hlasovať o schvaľovaní konkrétnych návrhoch, tak ako som ich 

uviedol v tomto návrhu na uznesenie, ale budeme schvaľovať o preverení konkrétnych bodov 

tak, ako som ich tu uviedol. Preverenie možnosti realizácie. 



30 
 

     Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

Hlasovanie za návrh JUDr. Garajovej: 

UZNESENIE č. 102/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

UKLADÁ  

MsÚ v Poltári, oddeleniu investičnej výstavby, riadenia projektov, životného prostredia 

a verejného obstarávania preveriť možnosti: 

• osadenia novej bráničky pre vstup na detské ihrisko z Ul. fučíkovej, od bloku č. 612 

• osadenie spomaľovačov pred bytovým domom č. 612/1,2,3,4,5, bytovým domom č. 

594/56-62, bytovým domom č.  593/41-49 

• nahradenia dopravnej značky pred  bytovým domom č. 626 

• realizácie nového chodníka z Ul. 9.mája cez Kanadskú ulicu na Ul. 13. januára po Ul. 

železničnú 

 

 

Hlasovanie:  

 

10  – za     0 – proti   0- zdržal sa  

     

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, Zdenko Račko 

 

Pani primátorka Martina Brisudová: schválili ste tento návrh, o druhom teda už nemusíte 

hlasovať. 

Poslanec Ing. Macove: dobre. 

Pani primátorka Martina Brisudová: desiatimi hlasmi prešiel pozmeňujúci návrh JUDr. 

Garajovej. 

 

Odôvodnenie  nepodpísania uznesenia č. 102/2021:  

 

 Podľa § 13 ods. 6   zákona  369/1990 Zb. o obecnom  zriadení, starosta môže pozastaviť 

výkon uznesenia obecného zastupiteľstva, ak sa domnieva, že odporuje zákonu alebo je pre 

obec zjavne nevýhodné tak, že ho nepodpíše v lehote podľa § 12 ods. 10. 

Podľa § 13 ods. 1 zákona  369/1990 Zb. o obecnom  zriadení, starosta rozhoduje vo 

všetkých veciach správy obce, ktoré nie sú zákonom alebo štatútom obce vyhradené obecnému 

zastupiteľstvu. 

 Podľa § 11 ods. 4 zákona  369/1990 Zb. o obecnom  zriadení,  obecné zastupiteľstvo 

rozhoduje o základných otázkach života obce.  

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/1990/369/20210101.html
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 Podľa § 16 ods. 3 zákona  369/1990 Zb. o obecnom  zriadení,  prácu obecného úradu 

riadi starosta. 

 Zákon č. 369/1990 Zb.   o obecnom  zriadení   v znení  do   31.3.2010  pred účinnosťou  

novely  č. 102/2010 Z. z.  vo  svojom  § 16 ods. 1 v prvej vete uvádzal, že obecný úrad je 

výkonným orgánom obecného zastupiteľstva a starostu. Od 1.4.2010 však novelou  zákona 

102/2010 Z. z.  bolo  toto ustanovenie vypustené.   

Rozsah kompetencií MsZ  musí rešpektovať výhradnú kompetenciu  primátora a MsZ  

si nesmie uzurpovať právomoc zákonom vyhradenú primátorovi.  

 Kompetencie MsZ sú  vymedzené  v §  11 ods. 4  citovaného zákona  pozitívne 

a demonštratívne,  pričom vo  vzťahu s primátorovi mesta a mestskému  úradu  nie je 

kompetencia MsZ  daná  alternatívne. To znamená, že   žiadna právomoc nemôže byť  súčasne 

zverená aj  MsZ, aj  primátorovi mesta. Vo vzťahu ku  žiadnej  rozhodovacej  právomoci teda 

nemožno dospieť k záveru,  že  o nej má  alternatívne rozhodovať buď MsZ alebo primátor 

mesta.  Vždy je založená   právomoc iba jedného  z orgánov obce,  na ktorú sa viaže následná  

zodpovednosť   za prípadné  protiprávne konanie  alebo opomenutie  zverenej povinnosti.  

Zákonná  právna úprava, resp.  štatút mesta   dáva výslovnú   odpoveď,  do právomoci  ktorého 

orgánu  je rozhodovanie o určitej  otázke zverené.  Ak zákon o obecnom  zriadení,  resp.  

osobitný  právny predpis,  ani štatút obce  výslovne nezverujú  rozhodovanie o určitej 

otázke  do  právomoci  žiadneho z orgánov,  je  v danej veci    založená   právomoc 

primátor mesta.  

MsÚ (resp.  jeho  oddelenia  a zamestnanci),  nie je teda subjektom, vo vzťahu ku 

ktorému by zákon MsZ priznával právomoc určovať náplň jeho práce. Pokiaľ by MsZ na 

základe napadnutého uznesenia, uložilo  oddeleniu  MsÚ povinnosť plniť nejaké úlohy, t. j. 

ukladalo by mu povinnosti, tak by uplatnilo  právomoc primátora mesta, ktorý je štatutárnym 

zástupcom, a takáto  právomoc MsZ však zákonom o obecnom zriadení nie je daná. Pôsobnosť 

MsZ je upravená v ust. § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb., z ktorého však nevyplýva, že by 

MsZ mohlo vykonávať pôsobnosť  nadriadeného pracovníka s rozhodovacou právomocou voči  

oddeleniam MsÚ, resp. zamestnancom MsÚ. MsÚ zabezpečuje organizačné a administratívne 

veci mestského zastupiteľstva a primátora, nie je však výkonným orgánom zastupiteľstva, ako 

tomu bolo podľa právnej úpravy účinnej do 31. marca 2010. 

Proti uzneseniam  MsZ, ktorým  boli  ukladané  povinnosti  MsÚ,  sú  opakovane  

podávané   zo  strany prokuratúry ako  orgánu  vykonávajúcemu  dozor na dodržiavaním  

zákonnosti v samosprávy protesty :  

Napr. protest prokurátora proti uzneseniu mestského zastupiteľstva mesta Snina sp. zn. 

Pd 31/15/7702-3 z 29.3.2015, ktorým mestské zastupiteľstvo „uložilo mestskému úradu 

vypracovať a predložiť objektívne ekonomické zhodnotenie jednotlivých škôl a školských 

zariadení v súvislosti s optimalizáciou siete školských zariadení“.  

 Napr.  protest prokurátora BB sp. zn. Pd 82/12-4 z 25. júna 2012 proti uzneseniu MsZ 

mesta BB), z ktorého vyplýva, že zamestnancov obce (vrátane prednostu MsÚ a vedúcich 

zamestnancov) riadi starosta, preto im priame úlohy obecné zastupiteľstvo nemôže ukladať, a 

to ani uznesením a ani prostredníctvom VZN ako skrytou formou riadenia.  

 Z vyššie  uvedených  dôvodov   podľa § 13 ods. 6   zákona  369/1990 Zb. o obecnom  

zriadení, nebolo  uznesenie MsZ 102/2021 zo dňa 19.7.2021 podpísané.  
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11. Podanie informácie: a) analýza obsahu 1100 l kontajnera 

   b) informácie o návšteve firmy Hater Handlová s. r. o.  

Pani primátorka Martina Brisudová: návrh podal pán poslanec MsZ Mgr. Pavel Jánošík a 

informácie k tomuto doplnenému bodu rokovania dnešného MsZ podá Ing. Matej Kudlák, ktorý 

je referentom životného prostredia. 

Ing. Matej Kudlák: prvou aktivitou je analýza zmesového komunálneho odpadu v meste 

Poltár. Táto analýza sa uskutočnila začiatkom júna na Námestí osloboditeľov a bolo to  v 

spolupráci so spoločnosťou Envicer, mala také dva hlavné účely. Prvým účelom bolo vytvoriť 

obraz o tom, že čo sa v tom kontajneri na zmesový komunálny odpad nachádza, tzn. ako občania  

separujú a druhou rovinou bolo vytvoriť praktickú ukážku triedenia odpadu pre občanov, 

žiakov ZŠ, ktorí sa toho zúčastnili a okoloidúcich občanov, ktorí mali záujem toto vidieť . O 

tom sme vopred informovali aj prostredníctvom rozhlasu, čiže občania mohli prísť. Vybrali 

sme 1100 l kontajner na zmesový komunálny odpad, ktorý sme vysypali na veľkú plachtu na 

námestí a následne sa uskutočnilo triedenie. Počas toho triedenia, sme učili deti ako triediť, 

prečo triediť odpad a ďalšie veci. Výsledkom tejto analýzy bolo to, že 79 % kontajnera na 

zmesový komunálny odpad, tzn. kontajnera, ktorý bežne ide priamo na skládku odpadov bol 

odpad, ktorý sa dal vytriediť, bol zrecyklovateľný a 21 % bol odpad, ktorý sa nedal vytriediť. 

Ten by tak či tak skončil na skládke. Tento výsledok hovorí  o tom, že u nás občania triedia 

málo, nedostatočne. O výsledku sme informovali aj na webovej stránke mesta. Tu vystáva 

otázka, že čo robiť ďalej, aby sme nejakým spôsobom podporili separovanie odpadu občanmi. 

To je tiež návrh na diskusiu a druhou aktivitou, ktorá sa uskutočnila nedávno, bola pracovná 

cesta do Handlovej za účelom oboznámenia sa s tým, ako funguje ich zberová spoločnosť, ktorá 

zbiera odpady. Z tejto služobnej cesty som spísal takú krátku informatívnu správu.  

Ing. Kudlák oboznámil poslancov s informatívnou správou.  

Ing. Matej Kudlák: ďalej uvádzam súhrn tých najpodstatnejších informácií z tejto prehliadky.  

Spoločnosť Hater Handlová s. r. o.  využíva elektronický monitorovací systém odpadov Elwis, 

ktorý už tu bol v minulosti prezentovaný, aj sa o ňom hlasovalo. Tu ho majú  v prevádzke viac 

ako rok. Aj v súčasnosti majú zavedený len monitoring množstva odpadu bez zavedeného 

nejakého systému odmeňovania občanov nižším poplatkom za komunálny odpad podľa toho, 

ako triedia a podľa  celkovej úrovne. Čiže v podstate zatiaľ len monitorujú tie odpady a v 

súčasnosti majú paušálny poplatok za komunálny odpad na osobu na rok 29,- Eur, to je 

Handlová. Na základe výsledkov súčasného monitoringu odpadov plánujú budúci rok pripraviť 

a zaviesť systém motivácie a finančného zvýhodňovania občanov, ktorí produkujú menej 

odpadu a svoj odpad separujú. Využívajú na zber zberové vozidlo, ktoré je vybavené 

autováhou. V podstate sa jedná o podobný typ vozidla ako má naša zberová spoločnosť. Akurát 

oni ho majú vybavené autováhovou a cena tejto autováhy a jej inštalácia sa pohybuje na úrovni 

20.000,- EUR. Na všetkých zberných nádobách majú nanitované RFID čipy. Zber prebieha 

úplne normálne ako keby tam ani tento systém nebol. Čiže v podstate nedochádza k žiadnemu 

zdržaniu počas zberu. Čo sa týka monitorovania produkcie odpadov obyvateľmi bytových 

domov, čo bola taká jedna hlavná otázka u nás, že ako to bude fungovať v tých bytových 

domoch, tak oni momentálne fungujú tak, že každý bytový dom evidujú ako jednu samostatnú 
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jednotku. Pre zabránenie odpadovej turistiky plánujú v Handlovej postupne budovať 

uzatvorené stojiská na kontajnery, ktoré budú zhotovené modulárnym systémom konštrukcie 

pomocou vymeniteľných dielcov. Cenovo sa budovanie takéhoto stojiska pohybuje na úrovni 

6.000,- EUR. Videli sme nejakú cenovú ponuku, čo tam mal pán riaditeľ. Riaditeľ uvádzal aj 

to, že sa mu neosvedčilo používanie gravitačných zámkov na zberových nádobách, nakoľko oni 

s nimi mali technické problémy a najmä časté zasekávanie a zdržovanie zberu. Od začiatku 

zavedenia Elwisu neevidujú zvýšené množstvo čiernych skládok, avšak ja osobne by som túto 

informáciu považoval trošku, že ju treba brať s rezervou, lebo ho nemajú zavedený tak dlho a 

ešte nemajú tam finančnú motiváciu nejako zohľadnenú. Celkovo riaditeľ spoločnosti Hater s. 

r. o.  systém Elwis odporúča a ako hlavný úžitok tejto technológie vidí v sprehľadnení 

množstiev odpadov, ktoré občania vyprodukujú a  tieto dáta neskôr môžu byť použité ako 

podklad na zavedenie finančnej motivácie pre občanov a zvýšenie miery triedenia odpadu. 

Pani primátorka Martina Brisudová: chcem iba doplniť, že my hovoríme o systéme Elwis, 

ktorý už poslanci MsZ mali na stole a bol neodsúhlasený, ale vzhľadom k tomu, aké boli 

výsledky separácie 1100 l kontajnera sa ďalej snažíme predkladať MsZ ďalšie návrhy a 

informácie, ktoré sa týkajú zvýšenia separácie odpadov u obyvateľov nášho mesta.  

 

Hlasovanie za vystúpenie občana pána Štefančíka: 

Hlasovanie:  

 

6  – za     4 – proti   0- zdržal sa  

    Boris Dreisig 

    Pavel Gavalec 

    Ing. Miroslav Macove 

    Zdenko Račko 

 

Neprítomní: Ján Kromholc, Mário Kurák, JUDr. Bronislava Garajová 

 

Vystúpenie občana pána Štefančíka: ja by som sa v krátkosti vyjadriť k tej analýze. Ja som 

sa toho zúčastnil tiež. Je na škodu veci, že niektorí poslanci o tejto akcii ani nevedeli. Odznelo 

dosť málo informácií o výsledku tejto analýzy. Možno by sa bolo treba venovať  tomu, viacej 

vysvetľovať občanom ako separovať, pretože 79 % odpadu v čiernom kontajneri išlo na 

skládku, ktorý tam nemal čo robiť. A keď toto bolo zverejnené na sociálnej sieti, našli sa ľudia, 

nebudem menovať. Viem presne, ktorá občianka to napísala, že ona tam dá čo bude chcieť, 

pretože si ona za to platí. To je dosť trošku arogantný postoj s   tými ďalšími, ktorí ju podporili 

v tomto. Našlo sa tam, čo sa týka potravín, napr. celý bochník domáceho syra, jogurty, konzervy 

atď. A za dva a pol vreca plastov. Na váhu to nebolo veľa. Takže chýba nám zavedenie Elwis-

a. V Košeci kde už niekoľko rokov beží tento systém majú schopnosť už vytrieďovať 80 %. 

Eliminovali čierne skládky. A teraz by som ešte k tej návšteve v Handlovej, samozrejme som 

sa jej zúčastnil, pretože ma to veľmi zaujímalo. Keďže tu padli také názory, že pre Poltár sa to 

nehodí, lebo bytovky. No videli sme, že to funguje tam včetne váženia. S tým, že to váženie 

kontajnerov vôbec nezdržuje, je tam snímač, ktorý to priamo sníma a počítadlo, ktoré počíta 
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váhu. Sú tam čidlá priamo na tých ramenách kde sa zavesí kontajner. Takže žiadne preťaženie 

vozidla, že by malo väčšiu spotrebu alebo menej nákladu odviedlo. Tá váha ja zanedbateľná 

okolo 5 - 6 kg  váži zariadenie vážiace. V každom prípade Elwis je uplatniteľný a potrebný. Ja 

viem pochopiť pán poslanec Račko a Dreisig Váš konflikt záujmov, že vy budete zásadne proti 

tomu.  

Pán poslanec Boris Dreisig: o čom trepete? Aký konflikt záujmov? 

Poslanec pán Račko: čo nás menujete tu? 

Občan pán Štefančík: vy ste zásadne proti tomu. 

Poslane pán Boris Dreisig: a vy ste zásadne za. Koľko Vám sľúbili za to? 

Občan pán Štefančík: pán poslanec ja som si myslel, že len jeden z poslancov prerazil dno 

suterénu, ale vidím, že vy ste ešte viacerí. Teraz ste sa predviedli. Ukázali ste občanom ako 

Vám záleží na tom, aby bolo sledované koľko sa separuje, koľko sa vyvezie a ako je možnosť 

neplatiť viacej za odpad.  

 

Poslanec Mgr. Jánošík: tí, čo nebývate na sídlisko neviete, čo sa tam hádže. Pozrime sa, 

prosím iba na Ul. fučíkovu,  bl. J, v čiernom kontajneri sú plastové fľaše a oni to dávajú do 

tohto kontajnera hoci je vedľa plastový. Sklo sa naozaj separuje solídne. Ja niekomu nechcem 

vstupovať do svedomia, ale občania, my by sme mali v tejto veci urobiť so sebou poriadok, 

vrátane nás všetkých. 

 

Poslanec Ing. Žilák: ja nemám nič proti separovaniu, ale niekoho obviniť z verejného záujmu, 

že je proti len za to, že je niekde zamestnaný je cez čiaru.  Tak to sa mi nepáči, ja som na to 

reagoval, aj budem reagovať. Je už vrchol drzosti niekoho obviňovať  len za to, že je niekde 

zamestnaný.  Každý niekde musíme byť zamestnaný. 

Poslanec Mgr. Jánošík: ja som to nepovedal. 

Poslanec Ing. Žilák:  ja viem. Hovorím to tomu, komu to patrí. Dúfam, že si to prijme. To som 

ešte nezažil.Len niekoho len za to zaťahovať, že je a dokonca, keď je zamestnaný rodinný 

príslušník. To akože prepáčte, to sme sa kam dostali. 

Pani primátorka Martina Brisudová: ešte sa opýtam pána poslanca Jánošíka. Uznesenie 

nebudeme prijímať k tomuto bodu, či sa nejaké navrhne? 

Poslanec Mgr. Jánošík: to bola len informácia. Elwis sa minule odmietol. Ja som hlasoval za 

to. Ja som myslel, že ideme do toho. Keďže sa to neschválilo, ja to rešpektujem. Mali by sme 

rešpektovať ľudia všetko. Ak sa niečo odsúhlasí, tak rešpektujme, ak sa neodsúhlasí alebo niečo 

neprejde, tak tiež musíme rešpektovať. Ja nebudem robiť tlačovku na námestí, že môj návrh 

neprešiel, lebo bol zlý alebo dobrý. Musíme sa chápať medzi sebou a dohodnúť, ak niečo je 

dobré, tak to dobre podporiť, ale ja nikomu nebudem ešte raz vstupovať do svedomia, že my 
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poslanci si to nerobíme dobre alebo zle, ale občanov naviesť k tomu, že naozaj o tomto bola 

diskusia na MsZ, kde je pôda na to, aby sme upozornili, pretože je to naozaj nie dobrý postup 

nás všetkých. Možno, že niektorí obyvatelia to robia tak poctivo ako nikto a niektorí nikdy 

neurobia ten krok, že by si to hodili tam, kde to patrí. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ak je to už ako bod programu, tak nejaké uznesenie z toho 

by malo byť.  

Pani primátorka Martina Brisudová: mali sme aj kultúrny dom a uznesenie sme z toho 

nemali. Ak chcete môžete, ale myslím si, že nemusí byť.   

Poslanec pán Boris Dreisig: ak sme to raz zamietli, tak načo sa k tomu vraciame znova znova 

a znova. 

Pán poslanec Račko: ako povedal Mgr. Jánošík, záleží na ľuďoch nie na nejakom Elwis-ovi. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prešlo sa k ďalšiemu bodu rokovaniu, a to k interpelácii 

poslancov. 

 

12.  Interpelácie poslancov  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: to, čo sme sa bavili na dozornej rade, že chceme, aby mali robotu, 

aby zamestnávali našich chlapov, našich obyvateľov v meste, že či ideme robiť teraz na toto 

verejné obstarávanie na nejakú dodávateľskú firmu, ktorá nám to bude robiť, čo sa 

pravdepodobne ešte natiahne časovo. Mám vedomosť, že sa nezačalo ešte robiť nič okolo 

chodníkov. Teraz sa robí len ten rozpočet, nebolo tam žiadne verejné obstarávanie alebo sa 

vieme dohodnúť na tom, keďže Karol  nám tam dal z cenníkovej ceny veľmi dobré percentá 

dole, že či to vieme dať aj nejakým priamym zadaním keby súhlasili všetci poslanci. Ja by som 

chcela, keby sme  to trošku prediskutovali. Neviem, či to môžem dať takto v interpelácii. 

Pani primátorka Martina Brisudová: ak si poslanec požiada, aby sme mu odpovedali 

písomne na interpeláciu, tak to tak urobíme. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: preto som to takto otvorila, že či počkať do diskusie a môžeme to 

aj v diskusii riešiť kvôli tomu, že aby sme tu nenaťahovali časovo. Čas nám ide, mesiace nám 

idú,  potom v zime začne ďalšia údržba. Štvorcov je veľa, čo treba robiť, že do čoho sa pustiť. 

Ja dám tento návrh ešte raz v diskusii. Zatiaľ o tom porozmýšľajte.  

Pán poslanec Račko: v akom riešení je jednosmerka dole v dedine, Ul. družby? Či sa to nejako 

rieši? 

Pani primátorka Martina Brisudová: má to oddelenie výstavby. Pre nás je veľmi dôležité, 

že musíme mať novú pasportizáciu komunikácií, tzn, že, ak čokoľvek ďalšie chceme riešiť, 

musíme už robiť pasport celého mesta. Takže toto je problém. Keď dávame takéto kúskovanie 

týchto vecí, tak je to problematické a my ho potrebujeme, čo najskôr doplniť.  Neviem, či ste 

sa Ing. Kančo s tým zaoberali? 
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Ing. Kančo, stavebné oddelenie: zatiaľ nie, ale máme teraz jednanie s firmou, ktorá nám tento 

passport robila a aj ho nám aktualizuje. Bolo nám povedané, aby sme ten passport teraz nedávali 

nakoľko vyšla nová vyhláška a stále sa ten pasport upravuje, aby sme počkali, kým sa to upraví 

do finálnej podoby a následne, aby sme si to dali spracovať.  

Keďže sa nikto neprihlásil do interpelácií poslancov, prešlo sa k ďalšiemu bodu rokovania.  

 

13. Diskusia 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: opäť tá istá otázka. Vieme niečo robiť, vieme sa dohodnúť, že by 

to robili Technické služby alebo ideme to dávať nejakej firme? Budeme robiť verejné 

obstarávanie na toto? Ja by som bola rada, keby ste si povedali na to nejaký svoj názor, lebo 

my sme to na tej poslednej dozornej rade mali. Rozprávali sme sa o tom, že treba podporovať 

Technické služby. Zdenko, aj ty si tam ešte vtedy bol. My sme to vtedy na dozornej rade 

prejednávali, že ide nám o prospech toho, aby Technické služby aj nám ušetrili peniaze a 

hlavne, aby naši chlapi mali robotu. Ak by to bolo takto možné. Ja neviem, pani primátorka, že 

či vieš, či je to takto možné, keďže nám právna poradňa odišla. Keby to bolo možné, a keby 

sme sa my poslanci na tom dohodli, že by sa tu začalo. Už dokončujú kúpalisko, 

predpokladáme, že sa už otvorí onedlho. Takže už by teoreticky mohol nabehnúť na to, že by 

mohol začať riešiť chodníky, tam je august, september, október, november, čo by sa dalo, kým 

nemrzne nejako stihnúť. Neviem pani primátorka, či je to takto možné, že keby sa dohodli 

poslanci. 

Pani primátorka Martina Brisudiová: ja si myslím, že toto rieši už aj hlavný kontrolór, čo sa 

týka Technických služieb a možnosti zákaziek pre nich. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: zákon o verejnom obstarávaní hovorí o jednej výnimke, kde 

teda za splnenia troch podmienok je možné, resp. sa zákon o verejnom obstarávaní na takýto 

prípad nevzťahuje, a to je prípad práve na takéto organizácie kde je však potrebné splniť dve 

podmienky. Podmienky sú splnené. A to, že v podstate nie tam žiaden súkromný kapitál, že 

máme rozhodovacie právomoci a potom je tam, že 80 % prác musí byť vykonávaných pre 

mesto, čiže  tá možnosť tam je.  Reálne sa to tak aj robí, lebo zadávame to v zmysle tohto 

paragrafu jednotlivé zákazky, ktoré boli realizované. Tu je však otázka, že v akom rozsahu to 

pôjde, lebo pokiaľ sa bavíme o tých 180 000,- Eur, tak je to stále zákazka s nízkou hodnotou. 

Pokiaľ to už bude nad 180 000,- bez DPH, tak tam už je to podlimitná zákazka kde sú tie 

postupy trošku prísnejšie. Možnosť tam je, ale neviem pri zákazke s nízkou hodnotou tam 

problém nie je. Ako by to bolo pri podlimitnej zákazke, to som si nie istý, ale predpokladám, 

že áno, tá možnosť tam je.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: to, čo som sa informovala, to bolo 180 000,- Eur s DPH na MsR. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: 184 000,- Eur s DPH. Ja som povedal tak ako to je v zákone. 

Čiže možnosť tam je, len musia byť splnené tie tri podmienky, čo s najväčšou 

pravdepodobnosťou sú.  A otázka je tá, či to bude stihnuteľné do konca roka zrealizovať. 
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Poslankyňa Bc. Tóčiková: to je otázka zasa na Karola. 

Pán poslanec Karol Švingál: do konca roka sa to určite nedá stihnúť. Chodníky sa dajú robiť 

v zime, v januári, vo februári. To nie je problém, pokiaľ nemrzne na -20 stupňov. Chodníky sa 

dajú robiť celoročne. Toto sú viazané peniaze, takže do konca roka sa to musí spraviť všetko? 

Ak do konca roka, tak to nestihneme spraviť. Máme ešte nejaké resty, teraz kúpalisko. 

Kúpalisko by sa malo teoreticky otvárať, buď teraz v sobotu alebo v pondelok.  My môžeme 

niekedy v septembri. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: pani Kuráková, ty si nepamätáš, že ten úver, ako máme 

riešiť? Dokedy musí byť to čerpanie? Asi v  septembri? Aby aj to tam nebolo, takú vec, čo 

budeme musieť riešiť. 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: ani ja som si nie istá. 

Poslanec Mgr. Jánošík: aby sme to naozaj podporili, ak bude vôľa, aby nám to Technické 

služby robili, keď majú toľko zamestnancov. A ja by som bol radšej, lebo ostatné veci sa už 

nestihnú, iba naozaj niekedy na rok. A ešte, čo sa týka tých kontajnerov, máme ich niekde 

poukladané vedľa seba, tzn. jeden kontajner jedno parkovacie miesto, že by sme ich vedeli dať 

v zástupe, aby boli v jednom parkovacom páse, ak by sa zmestili. Určite by to troška 

parkovacieho miesta pridalo. Popozerám sídlisko kde je to takto, že by sa to nejakým spôsobom 

vedelo presunúť dočasne. Ak sa budú robiť v priebehu budúceho roka stojiská, nech sa to 

skutočne dá mimo tých parkovacích plôch. Doslova na parkovacích miestach sú koše. Tak na 

toto sa musíme pozrieť, aby sme niečo uvoľnili pre tie automobily pred jednotlivými činžiakmi. 

Pani primátorka Martina Brisudová: ďakujem, pán poslanec za navrhnutú pomoc pre mesto. 

Potom Ing. Kudlák rieši tieto veci. 

Poslanec Mgr. Jánošík: na záver by som chcel, že poslanec diskutujúci, viem, že  aj v NR SR 

poslanec, ktorý sa písomne prihlási má 20 minút, a ktorý sa prihlási ústne do rozpravy, tak má 

asi 10 minút. Neviem, či pani poslankyňa hovorím dobre, ale som si to pozrel tak, aby sme my 

takto tu nepočúvali. Väčšina z Vás odišla, ostali sme tu šiesti alebo siedmi. Ešte, že  sme boli 

uznášaniaschopní, aby sme takúto napr. diskusnú debatu skrátili na určitý čas. Určite z nás 25 

minút nikto nevystupoval, ale mali by sme naozaj dopredu upozorniť tých, ktorí vystupujú v 

takejto diskusii a majú dlhý diskusný príspevok, aby to skrátili. Viete o čo ide. Minule tu pani 

Baníková vystúpila dlho a potom ešte na ňu reagovala pani riaditeľka Slebodníková. To je dosť 

dlho podľa mňa, takže na toto by sme si mali dať pozor. Rokovací poriadok dodržiavať aj tu. 

Poslanec Ing. Žilák: treba podporiť  štyri veci. Či tie peniaze nám nevadia, či nám zákon 

nevadí. Karol, či si technicky, ale si, veď som videl na stanici, keď ste kládli, že by tam neboli 

nejaké technické problémy, aby ste si nepotrebovali niekoho najať, ale aj tak by si to asi najal 

cez podnik. Ešte som sa chcel spýtať na formáty chodníkov. Tu sa dnes tie kanále spomínali pri 

niektorých, že sa budú klásť len tak alebo sa budú podľa toho, čo sa tam uvidí? 

Pani primátorka Martina Brisudová: stavebné oddelenie to robí. 
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Poslanec Ing. Žilák: to zas mal pán Skýpala pravdu, že naozaj položíme niečo kde vieme, že 

budeme tiecť ako z veľkej knihy, tak tiež nie, super riešenie. Samozrejme, že podpora našej 

zamestnanosti je podpora našej zamestnanosti, no a ten časový harmonogram, nie je to sranda. 

Hlavne na tú šírku cestu tých chodníkov, že ak niekde sa uvidí, že naozaj, že či stavebné 

oddelenie bude s tým rátať. Takže dôjde k zmene nejakej alebo len všade sa bude robiť to isté 

bez ohľadu na to, aká je situácia. 

Pani primátorka Martina Brisudová: chceš aj odpoveď? 

Poslanec Ing. Žilák: myslím, že to treba  preštudovať a ešte pritom nie sme, že to robíme, ale 

všetky informácie treba dať dokopy. 

Pani primátorka Martina Brisudová: vieme Ing. Kančo na to odpovedať, či ešte si necháme 

nejaký čas? 

Ing. Kančo, stavebné oddelenie: boli sme na mieste, pozreli sme ako je to v skutočnosti. 

Poslanec Ing. Žilák: na Ul. sklárskej môžeš položiť chodník ako chceš, ale keď sú tam úseky 

o ktorých vieme roky, lebo ich obchádzame, skáčeme cez ne, bežíme, šľapkáme sa, tak ani 

žiaden sebelepší chodník bez nejakej ďalšej úpravy to nespraví. 

Pán poslanec Karol Švingál: to všetko záleží od stavebného, ako to naprojektovalo. Je už o 

tom nejaký výkaz, výmer? Už nejaké práce môžu začať, napr. vytýčenie, vymeranie. To nemusí 

stáť, aby sa to zrýchlilo. A ak tie peniaze nie sú viazané nejako do konca roka tak sa to spraví. 

Ak sú viazané do konca roka, tak Technické služby si zoberú potom iba jednu časť. Buď 

Fučíkovu ulicu alebo Sklársku ulicu. Určite si nezoberú obidve. A tú dažďovú kanalizáciu? Tie 

šachty sú na stavebnom, ktoré vlastne nie sú. Tak či tak bude treba rozkopať celé sídlisko kvôli 

tým šachtám, lebo to nie je len šachta. Tá rúra je celá zanesená, takže nečakajme, že teraz nejaký 

asfalt budeme niekde robiť, že vymeníme šachtu, ale budú sa rozkopávať celé ulice, ak to 

chceme spraviť. 

Pán poslanec Pavel Gavalec: ja by som chcel podporiť túto myšlienku, lebo na druhej strane 

je to tak, že aj my sme robili. A myslím si, že kontrolór celkom nemá pravdu, lebo chodníky sa 

môžu robiť do nekonečna bez ohľadu na 180 000,- Eur, ale ich nesmieme predávať, tzn, že vo 

vlastnej réžii. Pokiaľ potrebujeme pre mesto ako sme robili predtým, bol tam jeden zodpovedný 

človek a cez verejnoprospešné práce alebo cez Úrad práce treba zobrať ľudí, zamestnať ich a 

toto sa dá robiť aj za nepriaznivého počasia. Využiť to a dlažba by sa mohla kľudne začať robiť, 

lebo mali by sme mať v ponuke aspoň tri ponuky a pokiaľ Technické služby dokážu aspoň o 5 

% lacnejšie spraviť tak si myslím, že mali by sme podporiť vlastných ľudí a nie kupovať od 

cudzích. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ty si myslel, že by sa dlažba vyrábala? Neviem,  kvôli tomu treba 

to, aby bola certifikovaná, aby sa nám nerozpadúvala. Ja nechcem, aby táto diskusia tu, čo je 

teraz zase prešla o mesiac, lebo mali by sme sa rozhodnúť, že buď si povedzme teraz tu, že 

dáme robiť Karolovi, nech začne dačo, nech si nakúpi aspoň materiál teraz. A ešte aj tak, že 

keby náhodou povedal, že ja nezvládnem celú plochu, že sa musia minúť peniaze hneď a zaraz 

tak nech sa vysúťaží materiál, nech sa kúpi materiál za tieto ceny, ktoré sú teraz, lebo kto vie, 
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čo bude o tri mesiace. Nevieme, aké sú dodacie podmienky zase na materiál časovo. Ak si 

povieme, že nedáme to Karolovi, ideme to obstarávať, tak poďme, začnime to. Povedzme si, 

ide sa to obstarávať zajtra, začnite obstarávať, verejno - obchodnú súťaž a poďme hľadať 

dodávateľa prác. Len poďme, robme dačo. Toto by sme sa mohli teraz, lebo povieme si, že do 

augusta si to zase necháme prejsť hlavou. Nechcem ja na Vás tlačiť. Škoda, že nevieme všetky 

informácie. Vieme? 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: do 30.9. treba minúť peniaze.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: čiže nakúpme veľa materiálu na všetky chodníky, nakúpme, 

obrubníky, dlažbu, podsypový materiál, fugovací materiál, aby sme minuli peniaze na materiál. 

Keď vravíme o 180 000,- Eur, tak dajme, nejakých 90 000 - 100 000,- Eur. To by bol materiál, 

čiže to vieme do konca septembra minúť. A potom nám ešte ostáva to, že môžeme súťažiť, keď 

Karol povie, že si zoberú dačo, že vedia urobiť polovicu prác, tak polovicu poďme súťažiť 

druhou firmou, lebo podľa mňa sa dá vysúťažiť aj iba čisto práce, keď my dáme materiál. Ja by 

som chcela, keby sa aj chlapi ešte k tomu vyjadrili, len vyjadrime sa. Robme dačo, poďme, lebo 

už je polrok, príde zima a zase sa neurobia tie chodníky, a my zase s kočíkmi budeme chodiť 

po tých katastrofálnych chodníkoch, ktoré sú teraz. Bola by som  veľmi rada, keby sme sa k 

dačomu dnes dostali.  

Pani primátorka Martina Brisudová: ja som tu počula takú poznámku, že až teraz sme sa k 

tomu dostali. Musím povedať, že stavebné oddelenie je vyťažené na 150 %, tí ľudia tam robia. 

Čo sa týka chodníkov, teda tie podklady sú už pripravené. My stále zápasíme s nedostatkom 

stavebných inžinierov alebo s nedostatkom odborníkov v tomto regióne na stavebnom oddelení. 

Ja sa ich musím zastať, tí ľudia naozaj robia a vydávajú za seba maximum. A ja som rada, že 

aspoň týchto ľudí na tom oddelení mám.  Čo sa týka chodníkov, je to určite aj naša priorita, 

čiže budeme sa tým zaoberať. Ak Karol povie, že má kapacity aj skôr, tak do toho pôjdeme 

jednoducho skôr, tak začneme s tým. Viem, že teraz v auguste chceš spúšťať kúpalisko, takže 

treba sa zamyslieť nad tým, koľko chlapov budeme mať k dispozícii. Ak ty mi povieš, že ty 

potrebuješ aktivačných pracovníkov, ktorých máme na meste, tak ja samozrejme ti vyjdem v 

ústrety a aktivačných pracovníkov k tejto práci ti dám. 

Pán poslanec Pavel Gavalec: na margo Bc. Tóčikovej. Nech sa pozrie na chodníky kde dlažbu 

sme vyrobili na Technických službách. Je to od rampy, poľná cesta, Pionierska ulica. Dlažba je 

kvalitnejšia ako čo sme kupovali niekde inde. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: len teraz  nás tlačí čas. Nina povedala, že musíme minúť peniaze z 

úveru, ktoré sú určené na chodníky do konca septembra. To nie je v silách. Koľko je to štvorcov 

za tie chodníky? 

Ing. Kančo, stavebné oddelenie: okolo 2000 m2. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: 2000 m2 dlažby to neviem kapacitne. 

Poslanec pán Pavol Gavalec: to nie je nič. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ale vyrobiť, myslím. 
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Poslanec pán Pavel Gavalec: boli vyrobené a sme ich položili. Dohoda bola taká, že našu 

dlažbu kúpia a položia. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: výrobné náklady Karol? Nemáš prerátané na štvorec dlažby? 

Poslanec pán Pavel Gavalec: to by sme potrebovali, výrobné náklady. 

Poslanec pán Karol Švingál: neoplatí sa to. Skúšali sme to, absolútne sa to neoplatí.  Nemáme 

na to ani prostriedky. To, čo vraví kolega Gavalec, to je pravda. Vyrobenej dlažby bolo, ale tá 

sa robila roky rokúce, tá sa robila 10 rokov, odkladali, odkladali. Potom prišiel čas, že bolo 

treba tak sa vybavilo položiť tam a tam. Môžeme to aj my robiť. Za 10 rokov vyrobíme alebo 

za 5 rokov vyrobíme a spravíme to, ale teraz 2500 m2 vyrobiť za mesiac, to by si musel mať 

linku. Máme jeden vibračný stôl, jednu miešačku, máme zopár foriem. Neviem si to predstaviť. 

Môžem to dať prepočítať. Určite kúpime lacnejšiu dlažbu ako keď ju budeme vyrábať. 

 

Poslanec Ing. Žilák: povedal si, že je to lacnejšie. Vieme metre štvorcové. My máme mať  

MsZ začiatkom mesiaca? 

Pani primátorka Martina Brisudová: dohodnime sa, aby ste aj Vy mohli prísť, aby ste neboli 

na dovolenke.  

Poslanec Ing. Žilák: takže, čím skôr. A tam vieme potrebu a vieme, koľko tá potreba stojí toho 

materiálu a môžeme to odpichnúť. Od augusta stihneš kúpiť, stroviť peniaze na materiál, ktorý 

sa tu odsúhlasí podľa m2, podľa kvality a podľa výberu. Zaplatené peniaze musia byť akože pri 

už dodanom tovare alebo  pri objednanom? 

 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: úver bralo mesto. Takže mesto by malo 

materiál kúpiť. 

 

Pani primátorka Martina Brisudová: mesto bude kupovať materiál. Technické služby už 

majú výmer. Ak sa chcete schádzať dvakrát, tak môžeme. Ak sa chcete k tomuto raz, lebo pre 

nás je dôležité, kedy budeme mať vypracovanú projektovú dokumentáciu na rozšírenie kapacít 

materských škôl. Keď nám to sem príde, musíme k tomu robiť projekt. My sme  teraz zadali 

rozširovať jednu aj druhú škôlku, čiže má to teraz projektant. On to musí dokončiť. My to 

musíme projektovo spracovať a k 30.08. zaslať. Ak mi poviete, že chcete mať dve MsZ v 

auguste, tak sa dvakrát môžeme stretnúť, ale teraz si treba ozrejmiť. Teraz neviem ešte povedať 

termín, ale chcela som od Vás aj plán dovoleniek, aby sme to vedeli urobiť tak, aby ste vedeli 

prísť na to MsZ. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: moja otázka neznela, že kedy, ale to, že či chceme to dať Karolovi. 

Ak chceme, tak si to buď odsúhlasme alebo vyjadrime nejaké súhlasné alebo nesúhlasné 
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stanovisko, a potom môžeme urobiť ten postup, aby sme strovili tie peniaze, že kúpme aspoň 

materiál, aby sa minuli peniaze. Ak si povieme nie, že to takýmto spôsobom nejdeme robiť.  

Poslanec Bc. Skýpala: ale materiál sa môže kúpiť. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ale musíme sa na tom dohodnúť. Musíme asi súhlasiť všetci s tým. 

Či máme dať návrh na uznesenie alebo ako máme teraz postupovať? Dobre by bolo, keby sme 

zahlasovali za to, že aký máme na toto názor, že či ideme, keď musíme tie peniaze, nás čas 

tlačí. Môžeme sa aj o týždeň v pondelok stretnúť.  

Poslanec pán Karol Švingál: ja to môžem kúpiť? 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: a budeme obstarávať len robotu, tak ako som vravela? 

Pani primátorka Martina Brisudová: musíme obstarávať materiál.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ale zase je to jednoduchšie obstarať materiál ako kompletne 

materiál s prácami, či nie?  Tam sa urobia ponuky. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: neviem povedať, ja nie som stavbár. Neviem, ako sa k tomu 

postavia potom Technické služby a iné spoločnosti, keď sa to chce súťažiť. Tam proste len treba 

dávať pozor na to, že tiež nemôžme len tak my rozdeľovať zákazku, že niečo spravia Technické 

služby a potom nám to rozdelí zákazku a bude niečo robiť iným postupom. To nie je len tak.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: keď máme minúť peniaze.  

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: otázka je tá, že či nie je možné napr. predĺžiť tú viazanosť v 

zmysle toho, čo sa týka toho úveru. Možno tam do konca roka sa to predĺžiť dá. Ja neviem ako 

je to nastavené, nejakým dodatkom k zmluve alebo niečo. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: teraz musíme poveriť ekonomické oddelenie nech vstúpi do 

jednania s bankou, aby nám urobila dodatok banka, že môžeme ten úver predĺžiť na dlhšiu dobu 

ako do konca septembra. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ak je to možné. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: čerpanie toho úveru. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: na to nemusí byť uznesenie. Však vieme sa dohodnúť, že sa 

Nina na to  pozrie. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: čiže, môžeme to takto pani primátorka? 

Pani primátorka Martina Brisudová: my to preveríme, a keď sa dohodneme a prídeme k 

nejakým záverom, zvoláme MsZ. Ak bude treba, teda aj dvakrát v auguste. Len, aby ste 

predbežne vedeli, že o čo ide. Uvidíme ako nám prídu tie podklady na tú rekonštrukciu škôlok. 

Možno, že MsZ bude jedno začiatkom a druhé bude musieť byť koncom mesiaca. 
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Poslankyňa Bc. Tóčiková: ja som chcela výstup, aby sa tu vyjadrili ľudia, že či môže to robiť 

Karol, aby nebolo, že nie. Ideme celú komplet zákazku obstarávať, lebo keď, tak môžeme už 

od zajtra začať obstarávať nakomplet 184 000,- Eur alebo koľko je tam. Vypíše sa verejné 

obstarávanie tak a ide sa. Ja som chcela počuť toto, že áno, môže to robiť Karol.  Môžeme mu 

to zadať napriamo? Súhlasíme s tým? Prešlo to MsZ alebo nie? Ideme to robiť normálne, 

verejným obstarávaním? 

Poslanec pán Boris Dreisig: neprejde to, lebo je po zastupiteľstve. Keď chceš, tak na 

najbližšom zastupiteľstve, ktoré môže byť zajtra. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: najskôr o 5 dní.  

Poslanec pán Boris Dreisig: dajme uznesenie. Ja hovorím  príklad. Proste nebudeme sa tu 

hanlovať ako na trhu, že teraz dáme Karolovi niečo. Sme tu nejaká inštitúcia a musí sa 

postupovať tak ako sa postupovať má. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: hlasovať v diskusii sme mohli, len ide o toto.  

Poslanec Ing. Žilák: treba si ujasniť všetky veci. Ani Karol teraz nevie. Zoberie to celé na 

chrbát a potom nebude môcť. Zrazu nám bude treba to verejné obstarávanie. Jednoznačne by 

to malo byť, že by to mal robiť on. Tá banka sa má pozrieť. Pán kontrolór ešte podľa mňa pozrie 

na to.  

Pani primátorka Martina Brisudová: dajme si na to čas. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: treba sa rozhodnúť, či sa ide riešiť aj to, čo hovoril pán 

Skýpala. Či sa idú riešiť iba samotné chodníky? 

Poslanec Ing. Žilák: musíme zosúladiť niečo a tam nám treba nejaký čas.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ale väčšinou ten súhlas asi od poslancov je. 

Poslanec pán Karol Švingál: to nie sú len chodníky. Máme rozšírenie cintorína, nemáme 

žiadny urnový háj. Starý urnový háj nám spadne. Neviem, ako je stavebné oddelenie s 

rozšírením cintorína, ale to sú tiež ďalšie veci. 

Pani primátorka Martina Brisudová: tam sme odsúhlasili peniaze. 

Poslanec pán Karol Švingál: je toho dosť. 

Pani primátorka Martina Brisudová: myslím, že stavebné oddelenie robí dosť tak ako aj 

Technické služby. Budeme navzájom ďalej spolupracovať tak, aby boli ľudia spokojní. Dohodli 

sme sa tak predbežne, že chceme, aby chodníky robili Technické služby a budeme ďalej na tom 

pracovať, aby ste vy mali nejaký výstup čo najskôr na MsZ, aby ste sa mohli tým zaoberať.  

 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie prešlo sa k ďalšiemu bodu a tým bol záver.  
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     Pani primátorka všetkým poslankyniam a poslancom poďakovala za účasť na rokovaní MsZ. 

Predbežne ohlásila, že v auguste poslancov čakajú ešte dve zasadnutia MsZ a potom 17. 

septembra sa bude konať slávnostné MsZ kde sa bude udeľovať Cena mesta a Cena primátorka.             

Zároveň ich pozvala na prehliadku kultúrneho domu a tým zasadnutie MsZ ukončila.   

 

 

         Martina Brisudová                Mgr. Stanislava Čepková  

          primátorka mesta      poverená prednostka MsÚ 
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